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1;ΠΕΡΙΕΧΟΜΕΝΑ

1  Με πράξεις ενισχύεται το Νοσοκομείο Άρτας
Πηγή: ΑΝΕΞΑΡΤΗΤΟΣ ΤΗΣ

ΗΠΕΙΡΟΥ
Σελ.: 13 Ημερομηνία

έκδοσης:
30-06-2021

Αρθρογράφος: Επιφάνεια
:

308.95 cm² Κυκλοφορία: 0

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

ΓΙΩΡΓΟΣ ΣΤΥΛΙΟΣ

Με πράξεις ενισχύεται το Νοσοκομείο Άρτας
Την στιγμή που γιατροί και νοσηλευτικό προσωπικό του Νο

σοκομείου Άρτας, έδωσαν και δίνουν τον καλύτερό τους εαυτό 
για την εφαρμογή του σχεδίου «Ελευθερία», και την αντιμετώ
πιση της πανδημίας παράλληλα με τα υπόλοιπα περιστατικά, στε
λέχη της αξιωματικής αντιπολίτευσης με αφορμή την «προτιθέ- 
μενη» παραίτηση γιατρών της Παθολογικής Κλινικής, βρήκαν την 
ευκαιρία να επιδοθούν σε ένα κρεσέντο καταστροφολογίας και 
παραπληροφόρησης κάνοντας μάλιστα λόγο για πολιτικές εγκα
τάλειψης της δημόσιας υγείας.

Ο Γιώργος Στύλιος υφυπουργός Ψηφιακής Διακυβέρνησης επι
κοινώνησε άμεσα με τον αναπληρωτή Υπουργό Υγείας κ. Κοντοζα- 
μάνη, με τον Διοικητή της 6ης Υγειονομικής Περιφέρειας κ. Καρ- 
βέλη, καθώς και με το Διοικητή κ. Ντάκουλα και ιατρούς του Νο
σοκομείου Άρτας.

Μετά και τις σχετικές επικοινωνίες διαβεβαιώνουμε ότι καμία κλι
νική δεν πρόκειται να κλείσει και υπενθυμίζουμε τα εξής:

Τα τελευταία δύο χρόνια επί διακυβέρνησης της Νέας Δημο
κρατίας:

- Για πρώτη φορά μετά από πολλά χρόνια προκηρύχθηκαν 13 μό
νιμες θέσεις ιατρών διαφόρων ειδικοτήτων για την ενίσχυση του

Γ ενικού Νοσοκομείου Άρτας.
- Προσλήφθηκαν περισσότερα από 30 άτομα όλων των ιατρικών 

και παραϊατρικών ειδικοτήτων ως επικουρικό προσωπικό στο Νο

σοκομείο και στα Κέντρα Υγείας του νομού Άρτας, ενώ αναμένεται 
η πρόσληψη επιπλέον επικουρικού προσωπικού.

- Ο προϋπολογισμός του Νοσοκομείου Άρτας αυξάνεται για να 
αντιμετωπίσει τις έκτακτες ανάγκες της πανδημίας.

- Παραχωρούνται στο Νοσοκομείο τρεις συσκευές υψηλής ροής 
οξυγόνου για την κλινική COVID-19 και την Πνευμονολογική κλινική.

- Αναβαθμίστηκαν σημαντικά οι παρεχόμενες υπηρεσίες προς 
τους νεφροπαθείς συμπολίτες μας με την ανανέωση των μηχανη
μάτων τεχνητού νεφρού του Νοσοκομείου.

- Με απόφαση του Γ ενικού Γ ραμματέα Υπηρεσιών Υγείας κ. Ιω
άννη Κωτσιόπουλου θα διατεθούν άμεσα στο Νοσοκομείο ένας 
Υπερηχοτομογράφος για το Ακτινοδιαγνωστικό Τμήμα και επτά 
Monitor για την Μονάδα Εντατικής Θεραπείας.

Παρελήφθησαν δύο προκάτ μεταλλικοί οικίσκοι με όλες τις απα
ραίτητες υποδομές (ηλεκτρολογικό εξοπλισμό, χώρο υποδοχής και 
κουζίνα) οι οποίοι τοποθετήθηκαν στο Γενικό Νοσοκομείο και το 
Κέντρο Υγείας Άρτας και τέθηκαν στη διάθεση των Διοικήσεων των 
δομών υγείας για να χρησιμοποιηθούν οτη μάχη κατά της πανδη
μίας.
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1  Κλοπή φιαλιδίου της Pfizer από εμβολιαστικό
κέντρο

Πηγή: ΛΟΓΟΣ Σελ.: 8 Ημερομηνία
έκδοσης:

30-06-2021

Αρθρογράφος: Επιφάνεια
:

94.2 cm² Κυκλοφορία: 60

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

Κλοπή φιαλιδίου 
της Pfizer από

εμβολιαστικό κέντρο

Στο Κέντρο Υγείας Ευόσμου Θεσσαλο
νίκης, το οποίο λειτουργεί ως εμβολιαστι- 
κό κέντρο έναντι του κορωνοϊού, σημειώ
θηκε χθες Τρίτη, περιστατικό κλοπής φια
λιδίου εμβολίου της Pfizer/ Biontech.

Σύμφωνα με τις πληροφορίες του 
thestival.gr, στις 10:40 το πρωί οι γιατροί 
και νοσηλευτές που εργάζονται στο κέ
ντρο υγείας διαπίστωσαν ότι ένα φιαλίδιο 
με έξι δόσεις του εμβολίου της Pfizer δεν 
βρισκόταν στη θέση του.

Αμέσως, η Διευθύντρια του εμβολιαστι- 
κού κέντρου κατήγγειλε το περιστατικό 
στην Αστυνομία και περιπολικό έσπευσε 
στο σημείο ξεκινώντας προανάκριση για 
να διαπιστωθεί πώς εξαφανίστηκε το φια
λίδιο.

Παρόλο που δεν έχει γνωστό το πως 
"εξαφανίστηκε" το φιαλίδιο, πιθανολογεί
ται πως πρόκειται για κλοπή που έγινε από 
άτομο που ήρθε στο Κέντρο Υγείας με 
σκοπό να εμβολιαστεί.
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1  Εμβόλια: Υποχρεωτικότητα, προνόμια, κοινωνικές
διακρίσεις

Πηγή: ΡΕΘΕΜΝΙΩΤΙΚΑ ΝΕΑ Σελ.: 5 Ημερομηνία
έκδοσης:

30-06-2021

Αρθρογράφος: Επιφάνεια
:

354.73 cm² Κυκλοφορία: 0

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ
ΑΠΟΨΗ

Εμβόλια:
Υποχρεωτικότητα,
προνόμια,
κοινωνικές διακρίσεις

Η
I Του ΑΝΔΡΕΑ 
ΞΑΝΘΟΥ*

πανδημία βρίσκεται, 
μετά από πολύ και
ρό, σε φάση σταθε
ρής αποκλιμάκωσης 

καε υποχώρησης των επιδημιολο- 
γικών δεικτών, χωρίς όμως να έχει 
εκλείψει ο κίνδυνος τοπικών η γε- 
νικευμένων αναζωπυρώσεων της, 
Λόγω κυρίως των νέων και μετα
δοτικότερων μεταλλάξεων του ιού.
Ένα νέο επιδημικό κύμα το φθινό

πωρο δεν μπορεί να αποκλειστεί και η πιθανότητα 
αυτή αυξάνεται όσο καθυστερεί η καθολική εμβολι- 
αστική κάλυψη των ενηλίκων και η επίτευξη «ανοσι- 
ακού φραγμού» στο γενικό πληθυσμό. Μόνο «σπάζο
ντας» την αλυσίδα μετάδοσης του ιού στην κοινότη
τα με υψηλά ποσοστά εμβολιασμού σε όλες τις ηλικι- 
ακές ομάδες και με πιο στοχευμένη κάλυψη των ευ
άλωτων ομάδων που έχουν «μείνει πίσω» (ηλικιωμέ
νοι, χρόνιοι ασθενείς, υγειονομικό-διοικητικό προσω
πικό των μονάδων υγείας, προσωπικό και φιλοξενού
μενοι σε κλειστές δομές, εργαζόμενοι σε επιχειρήσεις 
τουρισμού και εστίασης, κλπ.), μπορούμε να «θωρακί
σουμε» αποτελεσματικά τη Δημόσια Τγεία.

Το πιο σημαντικό όμως είναι να αποκατασταθεί 
γρήγορα η εμπιστοσύνη των πολιτών στην αξιοπιστία 
του εμβολιαστικού εγχειρήματος. Τα νεότερα ερευνη
τικά δεδομένα τεκμηριώνουν πλήρως τον υψηλό βαθ
μό προστασίας από σοβαρή νόσο covid-19 που παρέ
χουν όλα τα εμβόλια και δεν έχει καμιά επιστημονι
κή βάση η συζήτηση περί μη δοκιμασμένων ή μη απο
τελεσματικών εμβολίων. Όμως τα προβλήματα πει- 
θούς και συνειδητής επιλογής των πολιτών να εμβο
λιαστούν, υπάρχουν και απαιτούν λύσεις. Η υποχώ
ρηση της οξείας φάσης της πανδημίας με τη δραματι
κή μορφή που πήρε στη διάρκεια του 3ου κύματος, η κό
πωση από τη συνεχή πληροφόρηση περί του ιού και τα 
πολύμηνα περιοριστικά μέτρα, καλλιεργούν τον «εμ- 
βολιαστικό εφησυχασμό». Τώρα είναι που χρειάζεται 
μια πιο ολιστική και πιο πειστική παρέμβαση της Πο
λιτείας. Κατ' αρχήν απαιτείται μια σοβαρή κοινωνι
κή έρευνα για να εντοπιστούν τα αίτια της υστέρησης 
στα ποσοστά εμβολιασμού μεταξύ των διαφόρων κοι
νωνικών στρωμάτων, ηλικιών, επαγγελμάτων η γεω
γραφικών περιοχών. Και ανάλογα με τα δεδομένα, να 
επανασχεδιαστεί η εμβολιαστική στρατηγική με πιο 
στοχευμένο, επιστημονικά τεκμηριωμένο και αποτε
λεσματικό τρόπο. Για να πειστούν και οι πιο δτ>σπι- 
στοι και επιφυλακτικοί πολίτες να εμβολιαστούν. Χω
ρίς αυτό, η συζήτηση περί υποχρεωτικότητας των εμ
βολιασμών ή περί «προνομίων» των εμβολιασμένων, 
είναι πολύ προβληματική, θα δημιουργήσει αντιδρά
σεις και θα ενισχύσει το αντιεμβολιαστικό κλίμα στην 
κοινωνία.

Αν όμως η Δημόσια Τγεία είναι το μείζον αγαθό που 
οφείλουμε συλλογικά να διαφυλάξουμε και με δεδο
μένη την μείαιση κατά 50% της πιθανότητας μετάδο
σης του ιού από εμβολιασμένους, πρέπει να συμφω- 
νηθεί και να διασφαλιστεί στην πράξη ότι ορισμένες 
επαγγελματικές δραστηριότητες (π.χ. νοσηλεία ασθε
νών ή φροντίδα ευπαθών ομάδων) θα ασκούνται από 
εμβολιασμένους. Πάντα εξαντλώντας όλα τα περιθώ
ρια άρσης επιφυλάξεων και συνειδητής επιλογής των 
πολιτών και διασφαλίζοντας την τήρηση βασικών συ
νταγματικών προβλέψεων, κανόνων Δικαίου και αρ
χών Βιοηθικής. Η σχετική εισήγηση της Εθνικής Επι
τροπής Βιοηθικής είναι μια πολύ καλή βάση για μια 
ρύθμιση με αναλογικότητα σε σχέση με τον κίνδυνο 
και με κοινωνική αποδοχή, χωρίς την οποία είναι κα
ταδικασμένη σε αποτυχία. Δεν είναι δυνατόν, για πα
ράδειγμα η αναγκαία εμβολιαστική «θωράκιση» της 
κοινωνίας να προωθείται με απειλές για απολύσεις 
στον ιδιωτικό τομέα και καταστρατήγηση του εργα
τικού δικαίου, με προαναγγελία διακρίσεων εις βάρος 
των μη εμβολιασμένων και με την de facto δημιουργία 
πολιτών δεύτερης κατηγορίας.

Η δύναμη της Δημοκρατίας είναι στη διασφάλιση 
κοινωνικών και πολιτικών συναινέσεων, με σεβασμό 
στα ανθρώπινα δικαιώματα και στην ισονομία των πο
λιτών. Μόνο έτσι, με δημόσια ευθύνη και την εγγύηση 
του Κράτους Δικαίου, μπορεί να προστατευτεί αποτε
λεσματικά η Δημόσια Τγεία και όχι με εκκλήσεις του 
Πρωθυπουργού στην ατομική ευθύνη και, πολύ περισ
σότερο, με την κουλτούρα αυταρχισμού και επιβολής 
που αποτελεί το «σήμα κατατεθέν» της σημερινής κυ
βέρνησης.

* Ο Ανδρέας Ξανθός είναι τομεάρχης Υγείας 
LYPIZA-Προοδευτική Συμμαχία
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1  Πρόεδρος ΠΟΕΔΗΝ κατά Κ. Μαραβέγια
Πηγή: ΘΕΣΣΑΛΙΑ Σελ.: 14 Ημερομηνία

έκδοσης:
30-06-2021

Αρθρογράφος: Επιφάνεια
:

229.32 cm² Κυκλοφορία: 0

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

ΑΠΑΝΤΗΣΗ TOY ΒΟΥΑΕΥΤΗ HE ΦΟΝΤΟ ΛΗΛΩΣΕΙΣ ΤΟΥ ΓΙΑ ΤΙΣ ΝΟΣΗΛΕΥΤΡΙΕΣ

Πρόεδρος ΠΟΕΔΗΝ κατά Κ. Μαραβέγια

Σ
ύγκρουσης συνέχεια για το ζή
τημα των «αδιάφορων νοση- 
λευτριών» και τις καταγγελίες 
του βουλευτή της ΝΔ Κ. Μαραβέγια, 

για το νοσηλευτικό προσωπικό στο 
Νοσοκομείο του Βόλου.
0 πρόεδρος της ΠΟΕΔΗΝ Μιχάλης 
Γιαννάκος επιτίθεται στον βουλευτή 
Κ. Μαραβέγια για τις δηλώσεις του 
και κάνει λόγο για «παραλήρημα», 
ενώ ο βουλευτής περνά στην αντε
πίθεση κάνοντας λόγο για προσπά
θεια «δολοφονίας χαρακτήρα με 
παραποίηση των λεγομένων του». 
Για «μεθοδευμένη παραπληροφό
ρηση της κοινής γνώμης εις βάρος 
του που κρύβει σκοπιμότητα δο
λοφονίας χαρακτήρα», έκανε λόγο 
ο βουλευτής Μαγνησίας της Νέας 
Δημοκρατίας κ. Κωνσταντίνος Μα- 
ραβέγιας απαντώντας από το βήμα 
της Ολομέλειαςτης Βουλήςστα πυρά 
που δέχθηκε τις προηγούμενες ημέ

ρες για δήθεν «επικριτικές δηλώσεις 
του κατά των νοσηλευτών» και στους 
ισχυρισμούς ότι «μεθοδεύει την από
λυση τους». 0 κ. Μαραβέγιας χαρα
κτήρισε «αστειότητες όσα ακούστη
καν» και πρόσθεσε ότι, δυστυχώς, 
παρασύρθηκαν από την προβοκάτσια 
άνθρωποι με τους οποίους συνερ
γάστηκε και συνεργάζεται μέχρι σή
μερα για το καλό του Νοσοκομείου 
του Βόλου».
«Τιμώ όλους τους ανθρώπους του 
νοσοκομείου μας στη Μαγνησία κι 
όσοι με γνωρίζουν από τον χώρο 
της Υγείας, είμαι βέβαιος ότι κατα
λαβαίνουν πόσο άκυρη ήταν η δια
στρέβλωση και ότι σε αυτό υπάρχει 
σκοπιμότητα δολοφονίας χαρακτή
ρα», τόνισε ο βουλευτής, ενώ για 
μια ακόμη φορά ξεκαθάρισε ότι η 
επίμαχη τοποθέτησή του αφορούσε 
στην αξιολόγηση υπηρεσιών των νο
σοκομείων συνολικά, που είναι κάτι

τελείως διαφορετικό. Οι δηλώσεις 
του, όπως εξήγησε, αφορούσαν στο 
γεγονός ότι υπάρχουν διοικήσεις που 
πρέπει να φροντίζουν για τον έλεγχο 
και την ευρυθμία των Νοσοκομείων 
και υπηρεσίες κάτω από τις διοική
σεις που πρέπει να ελέγχονται για τα 
πεπραγμένα τους.
«Παραλήρημα»
0 πρόεδρος της ΠΟΕΔΗΝ Μιχάλης 
Γιαννάκος επιτίθεται στον βουλευτή 
και κάνει λόγο για «παραλήρημα», 
αναφέροντας μεταξύ άλλων:
«Τι να πει κανείς για το πολιτικό πα
ραλήρημα του Κ. Μαραβέγια στη 
Βουλή. 0 κος Μαραβέγιας γιατρός 
του ιδιωτικού τομέα που φροντίζει 
να συκοφαντεί το δημόσιο σύστημα 
υγείας για να κάνει εύκολη τη δου
λειά της κυβέρνησης στην ιδιωτικο
ποίηση του ΕΣΥ. 0 κ. Μαραβέγιας είχε 
δηλώσει εθελοντής για να προσφέ
ρει στην πανδημία στο νοσοκομείο

Βόλου και οι εργαζόμενοι τον είδαν 
μόνο σε μία σύσκεψη.
Δεν τον ένοιαξαν τον κ. Μαραβέ- 
για οι δεκάδες διασωληνωμένοι με 
κορωνοϊό σε λίστα αναμονής στο 
νοσοκομείο Βόλου, οι δεκάδες θά
νατοι εκτός ΜΕΘ. Δεν τον ένοιαξαν 
οι τρομερές ελλείψεις νοσηλευτικού 
προσωπικού που δύο και τρεις νοση
λευτές κάλυπταν βάρδιες σε κλινικές 
κορωνοϊού 25 και 30 ασθενών. Τον 
ένοιαξε η απόδοση του προσωπικού 
που επί ενάμιση χρόνο βρίσκονται 
νυχθημερόν στα νοσοκομεία.
Ναι κ. Μαραβέγια πέφτουν ταβάνια, 
στάζουν βρύσες στα νοσοκομεία, 
γιατί διαλύθηκαν οι τεχνικές υπη
ρεσίες και τα νοσοκομεία δεν δια
θέτουν χρήματα για συντήρηση και 
ανανέωση του εξοπλισμού και των 
υποδομών. Γιατί εφέτος φροντίσατε 
να μειώσετε τους προϋπολογισμούς 
τους κατά 20%».



5;ΠΕΡΙΕΧΟΜΕΝΑ

1  Κων. Μαραβέγιας: «Διαστρεβλώθηκαν τα όσα είπα
για τους νοσηλευτές»

Πηγή: ΤΑΧΥΔΡΟΜΟΣ ΤΗΣ
ΜΑΓΝΗΣΙΑΣ

Σελ.: 6 Ημερομηνία
έκδοσης:

30-06-2021

Αρθρογράφος: Επιφάνεια
:

300.24 cm² Κυκλοφορία: 0

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

Κων. Μαραβέγιας: «Διαστρεβλώθηκαν 
τα όσα είπα για τους νοσηλευτές»
Για μεθοδευμένη παραπληροφόρηση
για να πληγεί προσωπικά ο ίδιος έκανε λόγο
ο βουλευτής Μαγνησίας της ΝΔ μιλώντας στη Βουλή

Γ
ια μεθοδευμένη παραπληροφόρηση της 
κοινής γνώμης εις βάρος του που κρύβει 
σκοπιμότητα δολοφονίας χαρακτήρα, 
έκανε λόγο ο βουλευτής Μαγνησίας της Νέας 

Δημοκρατίας κ. Κωνσταντίνος Μαραβέγιας 
απαντώντας από το βήμα της Ολομέλειας της 
Βουλής στα πυρά που δέχθηκε τις προηγούμε
νες ημέρες για «δηλώσεις του κατά των νοση
λευτών» και στους ισχυρισμούς ότι «μεθοδεύει 
την απόλυση τους».

0 κ. Μαραβέγιας χαρακτήρισε αστειότητες όσα 
ακούστηκαν και πρόσθεσε ότι, δυστυχώς, παρα
σύρθηκαν από την προβοκάτσια άνθρωποι με 
τους οποίους συνεργάστηκε και συνεργάζεται 
μέχρι σήμερα για το καλό του Νοσοκομείου του 
Βόλου. «Τιμώ όλους τους ανθρώπους του νοσο
κομείου μας στη Μαγνησία κι όσοι με γνωρίζουν 
από το χώρο της Υγείας, είμαι βέβαιος ότι κατα
λαβαίνουν πόσο άκυρη ήταν η διαστρέβλωση και 
ότι σε αυτό υπάρχει σκοπιμότητα δολοφονίας χα- 
ρα κτήρα», τόνισε ο βουλευτής, ενώ για μ ια ακόμη 
φορά ξεκαθάρισε ότι η επίμαχη τοποθέτησή του 
αφορούσε την αξιολόγηση υπηρεσιών των νοσο
κομείων συνολικά, που είναι κάτι τελείως διαφο
ρετικό. Οι δηλώσεις του, όπως εξήγησε, αφορού
σαν το γεγονός ότι υπάρχουν διοικήσεις που πρέ
πει να φροντίζουν για τον έλεγχο και τηνευρυθμία 
των Νοσοκομείων και υπηρεσίες κάτω από τις δι
οικήσεις που πρέπει να ελέγχονται για τα πεπραγ
μένα τους.

Τα παραπάνω, σύμφωνα με τον κ. Μαραβέγια, 
αποτελούν αυτονόητα κομμάτι ενός συστήματος 
ποιοτικού ελέγχου των υπηρεσιών υγείας και αυ
τονόητα η αξιολόγηση των νοσοκομειακών υπη
ρεσιών συμπληρώνεται από την αξιολόγηση των 
διοικήσεωντους, «Εμείς δεν είμαστε ΣΥΡΙΖΑ. Πι

στεύουμε στην αξιολόγηση σε όλα τα επίπεδα», 
τόνισε χαρακτηριστικά και πρόσθεσε ότι η σημε
ρινή διοίκηση του Νοσοκομείου Βόλου αντιμετω
πίζεται επαγγελματικά, όχι κομματικά, κι έτσι θα 
αξιολογηθεί.

Στο σημείο αυτό αναφέρθηκε στην προσπάθεια 
που ξεκίνησε το υπουργείο Υγείας πριν λίγες μέ
ρες για την επαναξιολόγηση όλων των διοικήσε
ων των νοσοκομείων του ΕΣΥ, σημειώνοντας 
ωοτόσο ότι θα πρέπει να συμπληρωθεί κι από τις 
αξιολογήσεις των υπηρεσιών τους. Επίσης, τόνι
σε ότι πέρυσι ψηφίστηκε η δημιουργία ενός νέου 
οργανισμού, του ΟΔΙΠΥ, ο οποίος πρέπει να προ
χωρήσει άμεσα στο έργο του που είναι η διασφά
λιση της ποιότητας στο χώρο της Υγείας, έτσι 
ώοτε να μην χρειάζεται να φτάνουν οι επιστολές 
ασθενών στους βουλευτές για να εξεταστούν, αλ
λά να αξιολογούνται αρμοδίως με τη μορφή δο
μημένων ερωτηματολογίων που θα υποβάλλουν 
οι ίδιοι στα νοσοκομεία.

Ο κ. Μαραβέγιας εξέφρασε την πεποίθηση ότι 
θα πρέπει να λειτουργήσει παντού στο ΕΣΥ ένα 
σύγχρονο σύστημα ελέγχου ποιότητας όλων των 
παρεχόμενων υπηρεσιών υγειονομικής φροντί
δας, φιλοξενίας κλπ, όπως συμβαίνει σε όλες τις 
προοδευμένες χώρες του κόσμου.

Αναφερόμενος, τέλος, στο συζητούμενο νομο
σχέδιο του υπουργείου Υγείας, υπογράμμισε τον 
έντονα κοινωνικό χαρακτήρα του, λέγοντας ότι 
έρχεται να λύσει σημαντικά προβλήματα του χώ
ρου της Υγείας, καθώς πέρα από την κύρωση των 
συμβάσεωνμετο ίδρυμα «Σταύρος Νιάρχος», πε
ριέχει σειρά και άλλων σημαντικών διατάξεων 
που αποδεικνύουν ότι η κυβέρνηση της ΝΔ παρα
μένει κοντά στους πλέον αδύναμους και ότι θα 
συνεχίσει να στηρίζει την κοινωνία, κρατώντας 
την όρθια και μετά την πανδημία.



6;ΠΕΡΙΕΧΟΜΕΝΑ

1  Κριτική του προέδρου της ΠΟΕΔΗΝ στον Κ.
Μαραβέγια

Πηγή: ΤΑΧΥΔΡΟΜΟΣ ΤΗΣ
ΜΑΓΝΗΣΙΑΣ

Σελ.: 6 Ημερομηνία
έκδοσης:

30-06-2021

Αρθρογράφος: Επιφάνεια
:

103.6 cm² Κυκλοφορία: 0

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

Κριτική του προέδρου 
της ΠΟΕΔΗΝ 
στον Κ. Μαραβέγια

Κριτική ασκεί με δήλωσή του ο 
πρόεδρος της ΠΟΕΔΗΝ, Μιχάλης 
Γιαννάκος στον βουλευτή Μαγνη
σίας της ΝΔ, Κων/νο Μαραβέγια για 
αναφορές του στη Βουλή για του νο
σηλευτές.

«Δεν τον ένοιαξαν οι δεκάδες δια- 
σωληνωμένοι με κορονοίό σε λίστα 
αναμονής στο νοσοκομείο Βόλου, οι 
τρομερές ελλείψεις νοσηλευτικού 
προσωπικού, που δύο και τρεις νο
σηλευτές κάλυπταν βάρδιες σε κλι
νικές covid 25 και 30 ασθενών, τον 
ένοιαξε η απόδοση του προσωπικού 
που επί ενάμιση χρόνο βρίσκονται 
νυχθημερόν στα νοσοκομεία», ανα
φέρει μεταξύ άλλων για τον βουλευ
τή ο πρόεδρος της Πανελλήνιας 
Ομοσπονδίας Εργαζομένων στα Δη
μόσια Νοσοκομεία και καλεί τον κ. 
Μαραβέγια και την κυβέρνηση να 
στελεχώσει το Αχιλλοπούλειο με για
τρούς και νοσηλευτές.

Καταλήγοντας δε σε πρώτο ενικό 
και απευθυνόμενος προς τον βου
λευτή Μαγνησίας ο κ. Γιαννάκος 
αναφέρει: «Παρεμπιπτόντως κε Μα- 
ραβέγια έχουμε και εμείς πολλές 
επιστολές στη διάθεσή μας από 
ασθενείς που περιμένουν δύο χρό
νια να χειρουργηθούν, περιμένουν 
ένα χρόνο να κάνουν εξετάσεις, νο
σηλεύονται σε ράντζα, επιστολές 
συγγενών για ασθενείς διασωληνω- 
μένους που βρίσκονταν σε λίστα 
αναμονής για ΜΕΘ και έχασαν τη 
ζωή τους, από συγγενείς που έχα
σαν δικούς τους ανθρώπους επειδή 
ήταν κλειστά τα κέντρα υγείας».



7;ΠΕΡΙΕΧΟΜΕΝΑ

1  ΤΙ ΘΑ ΙΣΧΥΕΙ ΓΙΑ ΠΛΗΡΟΤΗΤΑ ΚΑΙ ΧΡΗΣΗ ΜΑΣΚΑΣ ΣΕ
ΑΜΙΓΕΙΣ ΚΑΙ ΜΕΙΚΤΟΥΣ ΧΩΡΟΥΣ

Πηγή: ΛΟΓΟΣ Σελ.: 1-2 Ημερομηνία
έκδοσης:

30-06-2021

Αρθρογράφος: Επιφάνεια
:

690.5 cm² Κυκλοφορία: 60

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

ΤΙ ΘΑ ΙΣΧΥΕΙ ΓΙΑ ΠΛΗΡΟΤΗΤΑ ΚΑΙ ΧΡΗΣΗ ΜΑΣΚΑΣ 
ΣΕ ΑΜΙΓΕΙΣ ΚΑΙ ΜΕΙΚΤΟΥΣ ΧΩΡΟΥΣ
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1  ΤΙ ΘΑ ΙΣΧΥΕΙ ΓΙΑ ΠΛΗΡΟΤΗΤΑ ΚΑΙ ΧΡΗΣΗ ΜΑΣΚΑΣ ΣΕ ΑΜΙΓΕΙΣ ΚΑΙ
ΜΕΙΚΤΟΥΣ ΧΩΡΟΥΣ

Πηγή: ΛΟΓΟΣ Σελ.: 1-2 Ημερομηνία
έκδοσης:

30-06-2021

ΤΙ ΘΑ ΙΣΧΥΕΙ ΓΙΑ ΠΛΗΡΟΤΗΤΑ ΚΑΙ ΧΡΗΣΗ ΜΑΣΚΑΣ ΣΕ ΑΜΙΓΕΙΣ
ΚΑΙ ΜΕΙΚΤΟΥΣ ΧΩΡΟΥΣ

Οι "διευκολύνσεις" σε εμβολιασμένους 
σε εστιατόρια, κλαμπ, γήπεδα, σινεμά

Σε τρεις στόχους ποντάρει 
η κυβέρνηση με τον διαχωρι
σμό από τις 15 Ιουλίου των 
κλειστών ^(ώρων ψυχαγωγίας 
σε αμιγείς και μικτούς, προ- 
σφέροντας με το νέο αυτό 
πλαίσιο λειτουργίας των επι
χειρήσεων μια ανταμοιβή σε 
όσους έχουν προόέλθει οικει- 
οθελως να εμβολιαστούν. Α) 
να εξυπηρετηθεί το μεγάλο 
εγχείρημα του εμβολιασμού 
και να προστρέξουν όσο το 
δυνατόν περισσότεροι πολί
τες β) να δημιουργηθεί ένα 
συνολικό πλέγμα προστασίας 
της δημόσιας υγείας και γ) να 
αποκατασταθει σταδιακά η 
ελευθερία.

Όπως εξήγησε ο υπουρ
γός Επικράτειας, Γιώργος Γε- 
ραπετρίτης η κυβέρνηση υιο
θέτησε πλήρως το πόρισμα 
της Επιτροπής Βιοηθικής η 
οποία είχε μιλήσει για τρεις 
πυλώνες στρατηγικής. Ο 
πρώτος είναι η πειθώ. Ο δεύ
τερος είναι οι διευκολύνσεις 
για όσους έχουν εμβολιαστεί. 
Ο τρίτος πυλώνας είναι η υπο- 
χρεωτικότητα του εμβολια
σμού σε μονάδες υγείας κ.α. 
"Αυτό που εισηγούμεθα είναι 
η διαβαθμισμένη κάλυψη σε 
χώρους που δεν είναι ουσιω- 
δώς σημασίας", εξήγησε 
όπως κλειστοί (εστιατόρια 
κλπ) ή ανοιχτοί με συνωστι
σμό (γήπεδα, συναυλίες κλπ).

Οι αμιγείς 
και οι μεικτοί χώροι

Οι κλειστοί χώροι πλην των 
κέντρων διασκέδασης όπως 
εστιατόρια, καφέ, κινηματο
γράφοι και θέατρα ανοίγουν 
ως εξής: κλειστοί κινηματο
γράφοι την 1η Ιουλίου και λοι
ποί κλειστοί χώροι σπς 15 Ιου
λίου.

Όπως ανακοινώθηκε, κα
θιερώνονται δύο τρόποι λει
τουργίας ανοικτών και κλει
στών επιχειρήσεων: Θα έχου
με κλειστούς χώρους όπως 
εστιατόρια, θέατρα και ανοι
χτούς χώρους όπου θα υπάρ
χει διαβάθμιση. Οι χώροι θα 
είναι αμιγως εμβολιασμένων 
είτε μεικτοί χώροι.

-Οι αμιγείς χώροι θα αφο
ρούν σε όσους θα εξυπηρε
τούν μόνο τους πλήρως εμ
βολιασμένους ή όσους έχουν 
πιστοποιητικό νόσησης, δη
λαδή έχουν εμβολιαστεί με 
δύο δόσεις εμβολίου ή με μο- 
νοδοσικό εμβόλιο, και έχουν 
μεσολαβήσει 14 ημέρες από 
τον τελικό εμβολιασμό τους, 
ή έχουν αποδεδειγμένα νοσή
σει τους τελευταίους έξι μή
νες.

-Στους μεικτούς χώρους 
θα έχουν πρόσβαση όσοι 
έχουν αποκτήσει ανοσία, δη

λαδή έχουν εμβολιαστεί με 
δύο δόσεις εμβολίου ή με μο- 
νοδοσικό εμβόλιο, και έχουν 
μεσολαβήσει 14 ημέρες από 
τον τελικό εμβολιασμό τους, 
ή έχουν αποδεδειγμένα νοσή
σει τους τελευταίους έξι (6) 
μήνες ή έχουν υποβληθεί σε 
τεστ ανίχνευσης τής νόσου 
COVID-19 (PCR test ή rapid 
test) με αρνήηκό αποτέλεσμα 
κατά τις τελευταίες 48 ώρες.

Σύμφωνα με τα όσα ανα
κοινώθηκαν, εναπόκεπαι στον 
ίδιο επιχειρημαπ'α να επιλέξει 
αν στην επιχείρησή του θα δέ
χεται εμβολιασμένους και νο- 
σήσαντες ή εαν θα δέχεται 
και τον λοιπό πληθυσμό μετά 
από διενέργεια τεστ. Η δήλω
ση των επιχειρημσπών θα γί
νεται σε ειδική πλατφόρμα 
και θα υφίσταται ειδική σή
μανση.

-Στους αμιγείς χώρους 
από 75% έως 85% η χωρητι
κότητα. Στους μεικτούς χώ
ρους από 25% έως 75% και 
εξαρτάται από τον χώρο και 
τον βαθμό επικινδυνοτητας 
της συνάθροισης. Στους μει
κτούς χώρους θα είναι υπο
χρεωτικές οι μάσκες και 
στους αμιγείς όχι.

-Οι πελάτες στους αμιγείς 
χώρους θα προσέρχονται με 
το πιστοποιητικό εμβολια
σμού και στους μεικτούς με 
το τεστ. Ο έλεγχος θα γίνεται 
από μια ψηφιακη πλατφόρμα 
που θα επιβεβαιώνει την γνη
σιότητα του πιστοποιητικού.

Αναλυτικά τα μέτρα
Στη συνέπεια, ο υπουργός 

Ανάπτυξης Αδωνις Γεωργιά- 
δης εξειδίκευσε τα μέτρα και 
τόνισε πως μόλις θα είναι 
έτοιμη η ηλεκτρονική πλατ
φόρμα θα ανοίξουν και οι 
κλειστοί χώροι σε κέντρα δια
σκέδαση, εστιατόρια και κα
φέ.

Όπως είπε, "στους αμιγείς 
χώρους θα είναι μόνο οι εμ
βολιασμένοι και όσοι έχουν 
νοσήσει το τελευταίο 6μήνο. 
Σε αυτούς τους χώρους θα 
υπάρχει μεγαλύτερή πληρό
τητα ενώ δεν θα είναι υποχρε
ωτική η χρήση μάσκας".

Παράλληλα, "στους μει
κτούς χώρους πέραν των εμ
βολιασμένων θα μπορούν να 
είναι και οι μη εμβολιασμένοι 
με μάσκες και υποχρεωτικό 
αρνήρτκό rapid test. Στους μει
κτούς κλειστούς χώρους 
εστιατορίων και καφέ η πλη
ρότητα θα είναι στο 50%.

Σύμφωνα με τον Άδωνι Γε- 
ωργιαδη, η χρήση μάσκας θα 
είναι υποχρεωτική σε θέατρα 
και σινεμα και οι ανήλικοι θα 
προσέρχονται με self test και 
υπεύθυνή δήλωση των γονέ
ων τους.

Ο υπουργός Ανάπτυξης 
ανέφερε ακόμα πως στα ανοι
χτά και κλειστά γήπεδα ισχύει 
μόνο για τους εμβολιασμέ
νους και τους νοσήσαντες. 
=εκινούν την λειτουργία τους 
σπς 15 Ιουλίου με υποχρεωτι
κή την χρήση μάσκας.

Η ταυτοποίηση θα γίνεται 
είτε με την ταυτότητα είτε με 
τον ΑΜΚΑ, διευκρίνισε στη 
συνέχεια ο υπουργός Ανά
πτυξής.

Οι χώροι συναθροίσεων 
διακρίνονται σε τέσσερις κα
τηγορίες:

Α. Κλειστοί χώροι πλην κέ
ντρων διασκέδασης (κινημα
τογραφικές αίθουσες, θέα
τρα, εσπατορια, καφέ).

Β. Υπαίθριοι χώροι ψυχα
γωγίας καθημένων πλην γη
πέδων (ζωντανά θεάματα και 
ακροάματα).

Γ. Υπαίθρια και κλειστά κέ
ντρα διασκέδασης (μουσικά 
κέντρα, κλαμπ).

Δ. Ανοικτά και κλειστά γή
πεδα.

Α. Κλειστοί χώροι πλην κέ
ντρων διασκέδασης (κινημα
τογραφικές αίθουσες, θέα
τρα, εσπατόρια, καφέ).

Χώροι που έχουν
δηλωθεί ως αμιγείς
Λειτουργούν με μέγιστη 

κάλυψη του 85% της χωρηπ- 
κάτητάς τους - χωρίς χρήση 
μάσκας.

Χώροι που έχουν
δηλωθεί ως μικτοί
Λειτουργούν με μέγιστη 

κάλυψη του 50% της χωρητι-

κότητάς τους - υποχρεωτική 
χρήση μάσκας και αρνητικό 
αποτέλεσμα rapid test τις τε
λευταίες 48 ώρες. Οι ανήλικοι 
προσέρχονται με δήλωση αρ
νητικού αποτελέσματος self 
test από τους γόνας τους.

Θέατρα και κινηματογρά
φοι με υποχρεωτική χρήση 
μάσκας ανεξαρτήτως δια- 
βάθμισης.

Β. Υπαίθριοι χώροι ψυχα
γωγίας καθημένων πλην γη
πέδων (ζωντανά θεάματα και 
ακροάματα).

Χώροι που έχουν 
δηλωθεί ως αμιγείς
Λειτουργούν με μέγιστη 

κάλυψη του 85% της χωρηπ- 
κότητάς τους.

Χώροι που έχουν 
δηλωθεί ως μικτοί
Λειτουργούν με μέγιστη 

κάλυψη χωρηπκότητας:
75% για χώρους έως 1.000 

θέσεων - υποχρεωτική χρήση 
μάσκας

70% για χώρους έως 5.000 
θέσεων - υποχρεωτική χρήση 
μάσκας

65% για χώρους έως 
15.000 θέσεων - υποχρεωτική 
χρήση μάσκας

Γ. Υπαίθρια και κλειστά κέ
ντρα διασκέδασης (μουσικά 
κέντρα, κλαμπ).

Χώροι που έχουν 
δηλωθεί ως αμιγείς
Λειτουργούν με μέγιστη 

κάλυψη του 60% της χωρηπ- 
κότητάς τους - χωρίς χρήση 
μάσκας.

Χώροι που έχουν 
δηλωθεί ως μικτοί
Λειτουργούν με μέγιστη 

κάλυψη του 25% της χωρηπ- 
κότητάς τους - πρόσβαση κοι
νού με αρνητικό αποτέλεσμα 
rapid test τις τελευταίες 48 
ώρες.

Δ. Ανοικτά και κλειστά γή
πεδα.

Λειτουργούν με μέγιστη 
κάλυψη του 85% της χωρητι- 
κάτητάς τους.

Πρόσβαση όσοι έχουν 
αποκτήσει ανοσία, δηλαδή 
έχουν εμβολιαστεί με δύο δό
σεις εμβολίου ή με μονοδοσι- 
κό εμβόλιο, και έχουν μεσο
λαβήσει 14 ημέρες από τον 
τελικό εμβολιασμό τους, ή 
έχουν αποδεδειγμένα νοσή
σει τους τελευταίους έξι (6) 
μήνες.

Οι ανήλικοι προσέρχονται 
με δήλωση αρνηπκού αποτε
λέσματος self test από τους 
γονείς τους.
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1  Η επιτροπή των ειδικών ανάβει «πράσινο» για τον
εμβολιασμό εφήβων 15 έως 17 ετών

Πηγή: ΔΗΜΟΚΡΑΤΙΑ Σελ.: 15 Ημερομηνία
έκδοσης:

30-06-2021

Αρθρογράφος: Επιφάνεια
:

334.99 cm² Κυκλοφορία: 8215

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

Η επιτροπή των ειδικών ανάβει «πράσινο» 
για τον εμβολιασμό εφήβων 15 έωε 17 ετών

ΤΗ ΣΥΣΤΑΣΗ να προχωρήσει ο εμ
βολιασμός ίων εφήβων ηλικίας με
ταξύ 15 και 17 ετών φαίνεται πως 
έχει αποφασίσει η Εθνική Επιτροπή 
Εμβολιασμών. Παρά τις ανησυχί
ες για τις επιπτώσεις 
ορισμένων εμβολί
ων σε ορισμένες ηλι- 
κιακές κατηγορίες, 
η επιτροπή θα ανά
ψει το πράσινο φως 
για να δοθεί η δυνα
τότητα εμβολιασμού 
και στους εφήβους, 
καθώς ο κίνδυνος της μετάλλαξης 
Δέλτα είναι ιδιαίτερα μεγάλος στους 
νέους ανθρώπους.

Η απόφαση για την επισημο- 
ποίηση της σύστασης αναμένεται 
να ληφθεί στην επόμενη συνεδρία

ση της επιτροπής και κατόπιν αναμέ
νεται να ανοίξει και στην πλατφόρμα 
η δυνατότητα για ραντεβού. Σύμφω
να με πληροφορίες, για τις συγκεκρι
μένες ηλικιακές ομάδες θα χρησιμο

ποιηθούν mRNA εμ
βόλια -δηλαδή Pfizer 
ή Moderna-, καθώς 
γι’ αυτά έχουν γίνει 
εκτεταμένες μελέτες 
σας ΗΠΑ για πς ηλικί
ες από 12 ως 17 ετών.

Πάντως, σε καμία 
περίπτωση ο εμβολια

σμός των εφήβων δεν θα έχει υπο
χρεωτικό χαρακτήρα. Παράλληλα, η 
επιτροπή προσανατολίζεται να συ
στήσει και τον εμβολιασμό των παι
διών άνω των 12 ετών με υποκείμενα 
νοσήματα. Σημειώνεται όπ ήδη εμβο

λιάζονται οι έφηβοι άνω των 16 ετών 
με υποκείμενα νοσήματα.

Την ίδια ώρα το κίνητρο της χορή
γησης 150 ευρώ μέσω του λεγάμενου 
«freedom pass» για κοινωνικές και πο
λιτιστικές δραστηριότητες έφερε ση
μαντικά και μετρήσιμα αποτελέσματα 
στην προσπάθεια να πειστούν οι νέ
οι 18-25 ετών να εμβολιαστούν κατά 
του Covid. Το τελευταίο 24ωρο οι Ελ- 
ληνίδες και οι Ελληνες 18-25 έκλει
σαν 18.000 ραντεβού για να εμβολι
αστούν, ενώ ολόκληρη την προηγού
μενη εβδομάδα είχαν κλειστεί 8.000 
με 9.000 ραντεβού. Ας ελπίσουμε 
πως αυτήν τη φορά η απόφαση δεν 
θα ανατραπεΐ μέσα σης επόμενες ημέ
ρες, καθώς η ανάγκη αποκατάστασης 
της σχέσης κοινωνίας και επιστημό
νων είναι πάνω από αναγκαία.

Δεν θα είναι 
υποχρεωτικός, ενώ 

θα χρησιμοποιηθούν 
mRNA εμβόλια
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1  Να παρθεί πίσω το σχέδιο που μετατρέπει το
νοσοκομείο σε επιχείρηση «0 λόγος στους
ειδικευόμενους ...

Πηγή: ΡΙΖΟΣΠΑΣΤΗΣ Σελ.: 8 Ημερομηνία
έκδοσης:

30-06-2021

Αρθρογράφος: Επιφάνεια
:

540.7 cm² Κυκλοφορία: 2300

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

ΣΩΜΑΤΕΙΟ ΕΡΓΑΖΟΜΕΝΩΝ ΝΟΣΟΚΟΜΕΙΟΥ «ΑΤΤΙΚΟΝ»

Να παρθεί πίσω το σχέδιο που μετατρέπει το νοσοκομείο σε επιχείρηση
Παράσταση διαμαρτυρίας αύριο Πέμπτη στη διοίκηση και προετοιμασία κλιμάκωσης με σωματεία της Δυτικής Αθήνας

Ν
α παρθεί πίσω το σχέδιο οργανισμού που προτάθηκε 
εν κρυπτώ και μετατρέπει το νοσοκομείο σε επιχεί
ρηση, κατά τα πρότυπα του «Νέου ΕΣΥ» της κυβέρ
νησης, απαιτεί η Γενική Συνέλευση του Σωματείου Εργα

ζομένων στο Νοσοκομείο «Αττικόν». Αύριο, Πέμπτη, το 
Σωματείο Εργαζομένων προχωρά σε μαζική παράσταση 
διαμαρτυρίας στη 1.30 μ.μ. στη διοίκηση του νοσοκο
μείου, και προσανατολίζεται στην οργάνωση μαζικής σύ
σκεψης και κινητοποίησης, μαζί με τους φορείς της Δυ
τικής Αθήνας, το επόμενο Ιδήμερο, για την υπεράσπιση 
του νοσοκομείου για τον λαό της περιοχής.

Οπως καταγγέλλει το Σωματείο, με το νέο σχέδιο ορ
γανισμού «επιχειρείται η αλλαγή φυσιογνωμίας και χαρα
κτήρα του νοσοκομείου μας. Ο χρόνος εκδήλωσης και το 
περιεχόμενο του νέου σχεδίου οργανισμού κατά σατανι
κή σύμπτωση είναι καρμπόν με τις δηλώσεις του κ. Μη- 
τσοτάκη για το "Νέο ΕΣΥ" που εξήγγειλε η κυβέρνηση».

Εξηγώντας τι προβλέπει το σχέδιο που έχει επεξεργαστεί η «ε
πιτροπή σοφών» του «Αττικόν», δηλαδή μία μερίδα πανεπιστημι
ακών καθηγητών και ανώτερων διοικητικών παραγόντων του νο
σοκομείου, το Σωματείο σημειώνει μεταξύ άλλων:
• Το νοσοκομείο να απολέσει τον όποιο δημόσιο και δωρεάν χα
ρακτήρα είχε, ως ίδρυμα αποκλειστικά ενταγμένο στο ΕΣΥ, και να 
μετατραπεί μέσω ΣΔΙΤ σε ακόμα πιο ιδιωτικοποιημένο, εμπορευ
ματοποιημένο και επιχειρηματικό ίδρυμα.
• Να διοικείται από μία ελίτ κάποιων πανεπιστημιακών, κατά τη 
νομοθεσία της Ιατρικής Σχολής.
• Να μετατραπεί σε αυτόνομη επιχειρηματική μονάδα, με δικό της 
προϋπολογισμό, κονδύλια και έσοδα, ώστε σταδιακά να αποκοπεί 
από την κρατική χρηματοδότηση. Το νοσοκομείο θα βγει στην πιά
τσα της αγοράς, θα συνάπτει ΣΔΙΤ, θα αναζητεί χορηγίες. Αλλο έ
να βήμα προς την πλήρη απαλλαγή του κράτους από τις δαπάνες 
για την Υγεία, με πιο φτηνούς και λεηλατημένους υγειονομικούς, 
προκειμένου οι ισολογισμοί των δημόσιων νοσοκομείων - επιχει
ρήσεων να αποτυπώνουν όσο το δυνατόν υψηλότερα κέρδη. Στο 
πλαίσιο αυτό, «οι εργολάβοι και η ιδιωτικοποίηση υπηρεσιών, η κι
νητικότητα, οι εκβιαστικές μετακινήσεις και αποσπάσεις, οι τοπο
θετήσεις "ημέτερων" και προϊσταμένων μάνατζερ θα γίνουν ο κα
νόνας», προειδοποιεί το Σωματείο.
• Οι συμβασιούχοι και οι εργαζόμενοι υπό προθεσμία θα αποτε
λούν πλέον την πλειοψηφία στο χώρο. Οργανικές θέσεις θα προ- 
βλέπονται όλο και λιγότερες. Για τους ασθενείς θα συνεχίσει και 
θα γιγαντωθεί το αίσχος των ράντζων (που βαφτίζονται έκτακτη 
κατάσταση).

Το Σωματείο απαιτεί την οριστική ανάκληση του σχεδίου, τονί

ζοντας ότι το απορρίπτει στο σύνολό του. «Για μας είναι αιτία πο
λέμου οποιαδήποτε προσπάθεια αλλοίωσης του χαρακτήρα του 
νοσοκομείου ενάντια στους ασθενείς και το προσωπικό, ενά
ντια στη δημόσια Υγεία.

Η ίδια η κυβέρνηση προστάτεψε και πριμοδότησε τον ιδιωτι
κό τομέα μέσα στην πανδημία. Το "Νέο ΕΣΥ" μόνο νέο δεν είναι 
αλλά φτιάχνεται με όλα τα παλιά και σάπια υλικά των ΣΔΙΤ, της 
εμπορευματοποίησης και της ιδιωτικοποίησης. Με ό,τι δηλαδή 
απέτυχε κατά τη διάρκεια της πανδημίας και είχε τραγικά απο
τελέσματα για τον λαό μας.

Δεν θα τους περάσει!».

Πάνω από 90 «εθελοντικές μετακινήσεις» 
νοσηλευτών στα νησιά

Την ίδια στιγμή, συνεχίζονται σωρηδόν οι «εθελοντικές μετακι
νήσεις» και από το «Αττικόν» προς τα εμβολιαστικά κέντρα των 
νησιών. Μόνο από το συγκεκριμένο νοσοκομείο μετακινήθηκαν 
πάνω από 90 νοσηλευτές, με διάρκεια αρχικά για ένα μήνα, τώρα 
διανύουν τον δεύτερο, καθώς η κυβέρνηση που κουνά το δάχτυ
λο στον λαό για τον εμβολιασμό, δεν έχει κάνει ούτε μία πρόσλη
ψη για τη στελέχωση των εμβολιαστικών κέντρων.

Αποτέλεσμα, όπως καταγγέλλει το Σωματείο Εργαζομένων του 
«Αττικόν», είναι να έχουν προκληθεί τεράστια προβλήματα στη λει
τουργία του νοσοκομείου με αρνητικές συνέπειες για ασθενείς και 
εργαζόμενους που έμειναν πίσω. Πιο συγκεκριμένα: «Ολόκληρα 
τμήματα έχουν μείνει ακρωτηριασμένα αφού οι περισσότεροι νο

σηλευτές είναι σε κάποιο εμβολιαστικά κέντρο, καλύπτονται 
οι βάρδιες με επικουρίες. Οι συνάδελφοι που μετακινήθη
καν από ειδικά τμήματα για να ενισχυθούν Covid κλινι
κές, δεν έχουν επιστρέφει, ενώ η λειτουργία τους έχει ε- 
πανέλθει. Μετακινούνται σε νοσηλευτικά τμήματα ακόμα 
και συνάδελφοι που έχουν τοποθετηθεί στη διοικητική υ
πηρεσία! Δεν δίνονται ρεπό για να βγουν τα προγράμμα
τα. Οι άδειες έχουν μπει σε αναμονή».

Το Σωματείο σημειώνει ότι η ευθύνη γι’ αυτήν την κατάστα
ση είναι «είναι της κυβέρνησης, του υπουργείου Υγείας, της 
διοίκησης της 2ης ΥΠΕ που δεν έκαναν ούτε μία πρόσληψη 
(για τα εμβολιαστικά κέντρα) και με τις ελάχιστες προσλή
ψεις συμβασιούχων (στα νοσοκομεία) θέλουν να καλύψουν 
τα κενά της μισής Ελλάδας.

Την ίδια ευθύνη έχει και η διοίκηση του νοσοκομείου που 
επικαλείται "οδηγίες από τα πάνω", ενώ γνωρίζει ότι δημι- 
ουργούνται επισφαλείς συνθήκες νοσηλείας, αλλά και της 

Νοσηλευτικής Υπηρεσίας που αντί να φροντίσει για την αποκα
τάσταση της λειτουργίας τμημάτων, να δώσει πραγματικές άδειες 
στο ήδη εξαντλημένο προσωπικό, ψάχνει νοσηλευτές για να τους 
"ξεκουράσει" δουλεύοντας στα νησιά!

Μέχρι πριν από ένα μήνα δεν έβγαιναν τα προγράμματα και 
δεν μπορούσαν να καλυφθούν οι βάρδιες στα τμήματα. Ξαφνι
κά περισσεύουν; Ποιον δουλεύουν;», τονίζει το Σωματείο και α
παιτεί: Να επιστρέφουν όλοι οι εργαζόμενοι στο νοσοκομείο, να 
δοθούν καλοκαιρινές άδειες τρεις βδομάδες σε όλους, να σταμα
τήσουν οι επικουρίες - να γυρίσουν όλοι στα τμήματά τους.

ΟΕΝΓΕ

«0 λόγος στους ειδικευόμενους γιατρούς»
Εκδήλωση τη Δευτέρα 5 Ιούλη στις 7 μ.μ. στο «Τιτάνια»

Η Ομοσπονδία Ενώσεων Νοσοκομειακών Γιατρών Ελλάδας 
θα πραγματοποιήσει τη Δευτέρα 5 Ιούλη, στις 7 το απόγευ
μα στο ξενοδοχείο «Τιτάνια» (Πανεπιστημίου 52, Αθήνα), εκ
δήλωση με θέμα «Τα οξυμένα προβλήματα των ειδικευόμενων 
γιατρών, η συνεχιζόμενη υποβάθμιση της Ιατρικής Εκπαίδευ
σης, υπερεφημέρευση - εντατικοποίηση, η διέξοδος. Οι ανά
γκες και τα δικαιώματα των νέων γιατρών στο προσκήνιο. Δί
νουμε τον λόγο στους ειδικευόμενους γιατρούς».



11;ΠΕΡΙΕΧΟΜΕΝΑ

1  ΣΥΝΑΓΕΡΜΟΣ ΓΙΑ ΤΗ ΜΕΤΑΛΛΑΞΗ ΔΕΛΤΑ
Πηγή: KONTRANEWS Σελ.: 8-9 Ημερομηνία

έκδοσης:
30-06-2021

Αρθρογράφος: Επιφάνεια
:

835.74 cm² Κυκλοφορία: 2650

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

ΣΥΝΑΓΕΡΜΟΣ ΓΙΑ ΤΗ ΜΕΤΑΛΛΑΞΗ ΔΕΛΤΑ

ΣΕ ΣΥΝΑΓΕΡΜΟ 
ΒΡΙΣΚΟΝΤΑΙ ΟΙ 

ΕΙΔΙΚΟΙ ΕΞΑΙΤΙΑΣ ΤΗΣ 
ΜΕΤΑΛΛΑΞΗΣ ΔΕΛΤΑ 

ΠΟΥ ΕΞΑΠΛΩΝΕΤΑΙ ΣΤΗ 
ΧΑΡΑ ΜΑΣ ΚΑΙ ΔΕΙΧΝΕΙ 
ΝΑ ΕΧΕΙ ΔΙΑΦΟΡΕΤΙΚΑ 
ΧΑΡΑΚΤΗΡΙΣΤΙΚΑ ΑΠΟ 
ΤΑ ΚΛΑΣΙΚΑ ΣΤΕΛΕΧΗ 

ΤΟΥ ΙΟΥ

χουμε ξεπεράσετ τα 
όρια της ανησυχίας για 
τη μετάλλαξη Δέλτα και 

είναι κάτι που συμβαίνει σε παγκό
σμια κλίμακα», ανέφερε ο καθηγη
τής Παθολογίας - Λοτμωξτολογί- 
ας του Πανεπιστημίου Πατρών και 
μέλος της Επιτροπής Επιστημόνων 
του υπουργείου Υγείας Χαράλαμπος 
Γώγος. «Υπάρχουν χαρακτηριστι
κά της μετάλλαξης αυτής που την 
καθιστούν ιδιαίτερα ανησυχητική, 
κυρίως για το θέμα της μετάδοσης 
και κατά δεύτερο λόγο για το θέμα 
που έχει να προσδένεται ευκολότερα 
στα κύτταρα και να κάνει ευκολότερα 
λοίμωξη», σχολίασε χαρακτηριστι
κά ο κ. Γώγος στο Πρώτο Πρόγραμ
μα. «Αρα είναι πιο δύσκολο στέλε
χος από τα προηγούμενα, η δτασπο- 
ρά του είναι παγκόσμια και ταχεία. 
Μέσα σε λίγο καιρό έχουν διπλασι
αστεί σε πολλά κράτη, έχει επικρα
τήσει σε πολλές χώρες. Ανησυχού
με ότι θα γίνει το επικρατούν στέλε
χος σε ΕΕ και Ελλάδα», προσέθε
σε, ζητώντας να είμαστε ιδιαιτέρως 
παρατηρητικοί σε εμφάνιση νόσου 
αυτή την περίοδο με τα συμπτώμα
τα που παρουσιάζει το νέο στέλεχος, 
μεταξύ άλλων κεφαλαλγίες, βήχας 
και συνάχι, και όχι με τα χαρακτη
ριστικά του κορωνόίού.

«Ο εμβολιασμό$ το 
ισχυρότερο όπλο»
«Το ισχυρότερο όπλο που έχουμε 
για τον κορωνοϊό και τις μεταλλά
ξεις είναι η ευρεία και ταχεία εμβολτ- 
ασπκή κάλυψη, σε γενικότερο επίπε
δο, όχι μόνο στη χώρα μας, ώστε να

ελαπώσουμε την πιθανότητα να πολ- 
λαπλασιαστεί ο ιός στην κοινότητα 
και να έχουμε το τείχος ανοσίας που 
χρειάζεται για αυτά τα δύσκολα στελέ
χη, που μπορεί να ξεπερνά το 70%», 
σημείωσε ο καθηγητής. «Έχουμε μια 
παγκόσμια πανδημία άρα έχει πολύ 
μεγάλη σημασία η παγκόσμια κάλυ
ψη σε εμβολιασμούς», υπογράμμισε. 
Όπως είπε ο κ. Γώγος, το νέο στέλε
χος «δεν κάνει νόσο στους εμβολι
ασμένους, αλλά υπάρχει μια πιθα
νότητα μετάδοσης σε ένα αριθμό 
εμβολιασμένων». «Η τήρηση των 
μέτρων ατομικής προστασίας πρέ
πει να είναι την ατζέντα μας, δηλα
δή, η χρήση μάσκας σε κλειστούς 
χώρους ή σε συγχρωτισμό», σημεί
ωσε ενώ τόνισε πτυς οι διευκολύν
σεις προς τους εμβολιασμένους, «δεν 
είναι «προνόμια αλλά δικαιώματα».

Εάν είναι 50% πιο 
μεταδοτικό
Μιλώντας στον Real Fm, ο κ. Τζάνά- 
κης δήλωσε όπ «θα σας πω για πρώ
τη φορά κάτι που μοντελοποιήσαμε 
αυτές τις ημέρες. Εάν αυτό το στέλε
χος είναι 50%, όπως λένε, mo μετα
δοτικό, περιμένουμε πενταπλαστα- 
σμό των θανάτων. Είναι πολύ μεγά
λη σημασίας η μεταδοτικότητα. Η 
καταστολή της μεταδοτικότητας θα 
υπο-πολλαπλασιάσει τις σοβαρές 
επιπτώσεις των πανδημικών δει
κτών». Ο ίδιος υπογράμμισε πως 
«είναι μια δυναμική κατάσταση, που 
μας εκπλήσσει συνεχώς. Βέβαια, 
αυτό το γεγονός από μεριάς μας εδώ 
στην Κρήτη, το είχαμε ετησημάνει 15 
ημέρες νωρίτερα, όπ συμβαίνει στην

Ευρώπη αυτή η εξέλιξη με τη μετάλ
λαξη "Δέλτα". Εμπειρικά θα σας πω 
το εξής: εξετάσαμε αυτή την εβδο
μάδα στην ομάδα μας - έχουμε ένα 
προβλεπτικό μοντέλο που "τρέχου
με" με αρκετή αξιοπιστία έτος τώρα - 
τρεις χώρές και τη Γερμανία επιπλέ
ον. Οι χώρες είναι η Πορτογαλία, το 
Ηνωμένο Βασίλειο και η Ρωσία που 
φαίνεται ότι εκεί έχει κυριαρχήσει 
η κατάσταση όσον αφορά στο στέ
λεχος "Δέλτα". Στη Γερμανία είναι 
γύρω στο 10% με 15% των δειγμά
των. Βλέπουμε, ότι η Πορτογαλία, 
που υποτίθεται ότι ήταν ένα μικρό 
θαύμα, η οποία έριξε την πανδη
μία εντός ενός μήνα και ήταν "πρά
σινη" και υποδεχόταν τους Βρετα
νούς τουρίστες, αυτή τη στιγμή βρί
σκεται κατ' αναλογίαν της Ελλάδος 
περίπου στα 1.600 κρούσματα την 
ημέρα, καλοκαιριάτικα. Εξαιτίας κατά 
πάσα πιθανότητα αυτής της παραλλα
γής». «Επομένους, πρέπει να είμαστε 
πάρα πολύ προσεκτικοί, να επτβρα- 
δύνουμε τη σχεδόν σίγουρη καθτέ- 
ρουσή της, θα είνατ δηλαδή το επι
κρατούν στέλεχος ίσους μέχρι τέλος 
Αυγούστου κατ ενδεχομένους αν μας 
πτάσετ εμάς στο peak του, όταν θα 
έχουμε ένα εμβολιαστικό ποσοστό 
πάνω από 50% με 60%, ενδεχομέ
νους η επίδρασή του ως επτδημικό 
κύμα να είνατ σαφώς ελαφρύτερη 
από την Πορτογαλία. Αυτή είναι μτα 
ευχή που κάνω κατ ίσους μτα πρόβλε
ψη» πρόσθεσε. «Εμείς έχουμε επε
ξεργαστεί μόνοτ μας τα στοτχεία, η 
ετκόνα είνατ αυτή όπ ενώ είχαμε μτα 
πτούση, η Πορτογαλία είχε φτάσετ να 
έχει 100-150 κρούσματα την ημέρα 
έπεπα από έναν δύσκολο Φεβρου-

άρτο, όπου ο 
πανδημτκός 
δείκτης που 
λέμε της αθροτ- 
σττκής επίπτω
σης 14 ημερών ανά 
100.000 έφτασε στο ύψος 
του, περίπου στο 1.000. Όταν στην 
Ελλάδα δεν ξεπέρασε ο μέσος όρος 
το 500. Φανταστείτε όπ είχε δυναμτ- 
κή δτπλάστα από το peak το δικό μας, 
από τη δτκή μας κορυφαία σττγμή. 
Είχε κρούσματα 8.000 κατ 9.000, 
θανάτους 300 κατ 400 την ημέρα 
πάνω στο peak/Ερτξε το πανδημτκό 
κύμα η Πορτογαλία, σχεττκά καλά, 
γρήγορα κατ αποτελεσμαηκάΉταν η 
υποπθέμενη χώρα θαύμα, όπου μπή
κε στην "πράστνη" λίστα της Βρετανί
ας κατ ξαφντκά άρχτσε να ανεβαίνει, 
κάπ που οφείλετατ κατά πάσα πτθα- 
νότητα σε αυτό το στέλεχος. Αυτή η 
προοππκή δεν είνατ απίθανο να συμ
βεί κατ στην Ελλάδα, επετδή μοτά- 
ζουμε σαν χώρες κατ έχουμε περί
που τον ίδτο πληθυσμό, με τη δτα- 
φορά όπ εμάς θα μας βρετ μάλλον 
σε καλύτερο εμβολτασπκό ποσοστό» 
πρόσθεσε. «Ελπίζω βάστμα προς πς 
20 με 25 Ιουλίου να έχουμε ξεπερά- 
σετ το 55% με 60% των εμβολτασμέ- 
νων. Αυτό είνατ ένα πολύ καλό νού
μερο ώστε να αποφύγουμε μία ανα
στάτωση σοβαρή μέσα στο καλοκαί- 
ρτ» υπογράμμτσε.

Εμβολιασμοί otis 6iaKones
Τα δεδομένα προς το παρόν δημτ- 
ουργούν συγκρατημένη ατστοδοξία 
σχεττκά με την εξέλτξη του εμβολτ- 
ασττκού προγράμματος, σταδτακά
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1  ΣΥΝΑΓΕΡΜΟΣ ΓΙΑ ΤΗ ΜΕΤΑΛΛΑΞΗ ΔΕΛΤΑ
Πηγή: KONTRANEWS Σελ.: 8-9 Ημερομηνία

έκδοσης:
30-06-2021

Το ισχυρότερο 
όπλο που έχουμε γιο 
τον κορωνόϊό και τις 

μεταλλάξεις είναι η ευρεία 
και ταχεία εμβοΒιαστική 

Η κάλυψη

όμως δημι- 
ουργείχαι η 

αμφιβολία 
καθώς, παρό- 

ιι έχει διασφαλι- 
σιεί η πρόσβαση του 

ενήλικου πληθυσμού σε 
όλα τα διαθέσιμα εμβόλια, παρα
μένει αμφίβολη η ανταπόκριση του 
πληθυσμού. Ενδεικτική ήταν άλλω
στε και η πρόσφατη δήλωση του 
γενικού γραμματέα Πρωτοβάθμι
ας Υγείας Μάριου Θεμιστοκλέους, 
διαβεβαιώνοντας, αναφερόμενος 
στο πολυπόθητο τείχος ανοσίας, 
πως με βάση τα διαθέσιμα εμβό
λια «το 70% μπορεί να επιτευχθεί 
εντός του καλοκαιριού». Διευκρίνι
σε όμως όπ «ο βασικότερος παράγο
ντας αυτή τη σηγμή που έμεινε είναι 
η ανταπόκριση των πολιτών έτσι 
ώστε να εμβολιαστούν». Προς τού
το, κατ εν όψει των θερτνών αδετών, 
θα μπορούν οι πολίτες να εμβολιά
ζονται στο μέρος που θα επιλέξουν 
για πς διακοπές τους. Η εμβολιαση- 
κή καμπή, σύμφωνα με τον καθη
γητή Πνευμονολογίας στην Ιατρτκή 
Σχολή του Πανεπιστημίου Κρήτης 
Νίκο Τζανάκη, είναι φυστολογική, 
«καθώς όσο οι εμβολιασμοί προχω
ρούν, ο απόλυτος αριθμός τους θα 
μειώνεται». Με βάση τις εκτιμήσεις 
αυτές, ο ετδτκός προβλέπει ότι το 
τελευταίο μήνα του καλοκατρτού το 
ποσοστό των εμβολιασμένων πιθα
νόν να αγγίξει το 60%-65%. «Από 
εκεί και πέρα, η κατάσταση θα είναι 
δύσκολη, καθώς θα βρεθούμε αντι
μέτωποι με τους δύσπιστους και τον 
μικρό πλην όμως σκληρό πυρήνα 
των ανηεμβολιαστών».
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1  ΣτΕ: Υποχρεωτικά ο εμβοβιασμίκ των πυροσβεστών
ins EM ΑΚ

Πηγή: ΕΦΗΜΕΡΙΔΑ ΤΩΝ
ΣΥΝΤΑΚΤΩΝ

Σελ.: 25 Ημερομηνία
έκδοσης:

30-06-2021

Αρθρογράφος: Επιφάνεια
:

101.1 cm² Κυκλοφορία: 6725

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

ΣτΕ: Υποχρεωτικά ο εμβοβιασμίκ 
των πυροσβεστών ins EM ΑΚ
ΠΑ ΛΟΓΟΥΣ ΔΗΜΟΣΙΟΥ συμφέροντος απορρίφθηκε από το Τμήμα 
Αναστολών της Ολομέλειας του Συμβουλίου της Επικράτειας η αίτηση 
υπηρετούντων στην ΕΜΑΚ που ζητούσαν να ανασταλεί η διαταγή του 
Αρχηγείου του Πυροσβεστικού Σώματος για υποχρεωτικό εμβολιασμό 
τους. Οι ανώτατοι δικαστές έκριναν ότι επιτακτικοί λόγοι δημοσίου 
συμφέροντος, οι οποίοι συνίστανται στην ανάγκη διασφάλισης της 
αδιάλειπτης και ακώλυτης λειτουργίας των Ειδικών Μονάδων του Πυ
ροσβεστικού Σώματος που είναι επιφορτισμένες με την αντιμετώπιση 
καταστροφών, επιβάλλουν τον εμβολιασμό των πυροσβεστών.

Αναφέρουν, μάλιστα, ότι η λειτουργία της ΕΜΑΚ «δεν αρκεί να είναι 
μόνο συνεχής αλλά πρέπει, ενόψει του ειδικού και κρίσιμου χαρακτή
ρα των εν λόγω υπηρεσιών για την αντιμετώπιση καταστροφών, να 
στηρίζεται στην πλήρη διαθεσιμότητα του υπηρετούντος προσωπικού 
τους, η οποία είναι δυνατόν να διαταραχθεί σοβαρά σε περίπτωση που 
τα μέλη του προσβληθούν και νοσήσουν από τον Covid-19». Γ.ΤΕΣ.
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1  Αγωνια για την εξάπλωση της παραλλαγής Δέλτα
Πηγή: ΕΦΗΜΕΡΙΔΑ ΤΩΝ

ΣΥΝΤΑΚΤΩΝ
Σελ.: 30 Ημερομηνία

έκδοσης:
30-06-2021

Αρθρογράφος: Επιφάνεια
:

662.57 cm² Κυκλοφορία: 6725

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

► Tns ΒΙΚΥΣ ΚΑΠΕΤΑΝΟΠΟΥΛΟΥ

εν είναι μόνο στην 
Ευρώπη και την Αμε
ρική που θεριεύει 
ολοένα η παραλλαγή 
Δέλτα του νέου κορο- 
νοϊού, προκαλώντας 
νέα κύματα μολύνσε
ων και έντονη ανη

συχία. Σε όλες τις ηπείρους λίγο 
πολύ η πανδημία εξακολουθεί να 
μαίνεται με σκαμπανεβάσματα. 
Σε πολλά κράτη δε, οι κυβερνή
σεις στρουθοκαμηλίζουν ξανά και 
αποφεύγουν επικίνδυνα την επα
ναφορά περιορισμών, επιλέγοντας 
ως επικοινωνιακά πιο... εύπεπτη 
απάντηση την εντατικοποίηση 
των εμβολιασμών στους νεότε
ρους, έστω στη θεωρία, αφού στην 
πράξη η επιφυλακτικότατα ή και 
η άρνηση αρκετών δεν δείχνει να 
κάμπτεται, παρά τα όποια καρότα 
και μαστίγια.

Ρωσία
Στη Ρωσία, ας πούμε, κόντρα 

στα αλλεπάλληλα ρεκόρ καταμε

Αγωνία για χην εξάπλωση 
της παραλλαγής Δέλτα

Το άκρως μεταδοτικό στέλεχος του νέου κορονοϊού βρήκε 
χώρες όπου τα εμβολιαστικά προγράμματα προχωρούν πολύ

τρημένων κρουσμάτων και θανά
των των τελευταίων ημερών -πάνω 
από 20.000 και 600 το 24ωρο αντι- 
στοίχως-, η εμβολιαστική κάλυψη 
του πληθυσμού παραμένει τραγικά 
χαμηλή και οι αρχές πασχίζουν να 
την τονώσουν με αμφιλεγόμενης 
αποτελεσματικότητας εξαναγκα
σμούς και κίνητρα. Κατέστησαν 
υποχρεωτική π.χ. την ανοσοποί
ηση ορισμένων επαγγελματικών 
κλάδων, δίνοντας παράλληλα σε 
εμβολιασμένους την ευκαιρία να 
αποκτήσουν αυτοκίνητα, ακόμα 
και διαμερίσματα, ως ανταμοιβή.

Μολονότι η Ρωσία υπήρξε 
η πρώτη χώρα στον κόσμο που

έσπευσε πέρσι τον Αύγουστο να 
δώσει έγκριση στο πρώτο από τα 
τέσσερα πλέον δικά της εμβόλια, 
το γνωστό Sputnik V, παραδόξως 
μόνο το 14% των περίπου 145 εκα
τομμυρίων κατοίκων της έχουν 
κάνει έστω την πρώτη δόση. Το 
Κρεμλίνο δε, σε μια σπάνια παρα
δοχή, αναγνώρισε χθες ότι δεν θα 
επιτευχθεί ο στόχος εμβολιασμού 
του 60% του πληθυσμού μέχρι το 
φθινόπωρο, λόγω της περιορισμέ
νης χορήγησης δόσεων που πάει 
πίσω την όλη διαδικασία. Συμπτω- 
ματικά (;), οι παρασκευαστές του 
Sputnik V ανακοίνωσαν πως είναι 
αποτελεσματικό σχεδόν κατά 90%

έναντι της παραλλαγής Δέλτα, η 
οποία έχει ήδη επικρατήσει στην 
αχανή ευρασιατική χώρα.

Η απροθυμία των Ρώσων πο
λιτών αποδίδεται κυρίως στο έλ
λειμμα εμπιστοσύνης προς τις 
μυστικοπαθείς και συχνά συνωμο- 
σιολογικές αρχές, οι οποίες με τη 
σειρά τους επιρρίπτουν στην αβελ
τηρία των πολιτών την αναζωπύ
ρωση, αρνούμενες να αναλάβουν 
τις ευθύνες που τους αναλογούν. 
Το σίγουρο είναι ότι η πίεση και η 
σύγχυση στρέφουν πολλούς στην 
απόκτηση πλαστών πιστοποιη
τικών εμβολιασμού, οι πωλήσεις 
των οποίων έχουν εκτοξευτεί στη

μαύρη αγορά, αφού απαιτούνται 
πλέον και ως διαβατήρια για την 
είσοδο σε εστιατόρια και καφέ της 
Μόσχας.

Νότια Αφρική
Ούτε λόγος, πάντως, για επι

βολή λοκντάουν ή περιοριστικών 
μέτρων στη Ρωσία, σε αντίθεση με 
τη Νότια Αφρική, για παράδειγμα, 
ή και την Αυστραλία. Στην πρώ
τη, η καταιγιστική διασπορά της 
παραλλαγής Δέλτα σε συνδυασμό 
με την αργόσυρτη εμβολιαστική 
εκστρατεία (λόγω και της έλλειψης 
επαρκών δόσεων) οδήγησε τον 
πρόεδρο της χώρας, Σίριλ Ραμα-

πόζα, στη δύσκολη απόφαση να 
επαναφέρει σκληρό πανεθνικό 
λοκντάουν, διάρκειας τουλάχιστον 
δύο βδομάδων. Η Δέλτα, άλλωστε, 
έχει αρχίσει να παίρνει συνολικά 
παραμάζωμα την απροστάτευτη 
αφρικανική ήπειρο, που εξακο
λουθεί να τελεί κατ’ ουσίαν υπό 
εμβολιαστικά απαρτχάιντ, με αυ
τουργούς τα εύπορα κράτη που 
εξασφάλισαν για πάρτη τους τη 
μερίδα του λέοντος στα σωτήρια 
σκευάσματα.

Αυστραλία
Στην Αυστραλία, παράλληλα, 

που συνεχίζει να κρατά ερμητικά 
κλειστά τα σύνορά της σε ταξιδιώ- 

από όλον τον κόσμο (με εξαίρε- 
την -επιδημιολογικά ασφαλή 

προσώρας- Νέα Ζηλανδία), εκα
τομμύρια άνθρωποι έχουν βρεθεί 
πάλι υπό καθεστώς λοκντάουν σε 
τέσσερις μεγάλες πόλεις: Σίδνεϊ, 
Περθ, Ντάργουιν και Μπρισμπέιν. 
Η εμφάνιση σχετικά λίγων κρου
σμάτων της παραλλαγής Δέλτα 
θορύβησε τις τοπικές αρχές, που 
επέβαλαν πάραυτα μέτρα για να 
τιθασεύσουν την έξαρση. Μό
λις 5% του πληθυσμού, εξάλλου, 
έχει εμβολιαστεί, ενώ επικρατεί 
αλαλούμ με τις διαρκείς παλινω
δίες στα ηλικιακά κριτήρια για 
τη χορήγηση του σκευάσματος 
των AstraZeneca/Πανεπιστημίου 
Οξφόρδης, που διατίθεται πια σε 
όλους τους ενήλικες, αλλά ξεμένει 
στα ψυγεία λόγω άρνησης χρήσης 
του από ουκ ολίγους. Το μοναδικό 
έτερο διαθέσιμο εμβόλιο είναι των 
Pfizer/BioNTech, οι παραδοθείσες 
ποσότητές του όμως δεν επαρκούν 
για να καλύψουν τη ζήτηση.
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1  Nεες θεραπειες κατά του κορονοϊού αξιολογεί ο
Ευρωπαϊκος Οργανισμός Φαρμάκων

Πηγή: ΕΦΗΜΕΡΙΔΑ ΤΩΝ
ΣΥΝΤΑΚΤΩΝ

Σελ.: 30 Ημερομηνία
έκδοσης:

30-06-2021

Αρθρογράφος: Επιφάνεια
:

289.94 cm² Κυκλοφορία: 6725

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

Nees Oepaneies κατά του κορονοϊού αξιολογεί ο Ευρωπαϊκέ^ Οργανισμό$ Φαρμάκων
►Tns ΜΑΡΙΑΣ ΨΑΡΡΑ

ΠΕΝΤΕ ΘΕΡΑΠΕΙΕΣ κατά του κορονοϊού θα 
μπορούσαν σύντομα να είναι διαθέσιμες ώς 
το τέλος του έτους. Τουλάχιστον οι τρεις από 
αυτές αναμένεται να τα καταφέρουν να πά
ρουν έγκριση ώς τον Οκτώβριο. Οπως λένε 
οι ειδικοί, σε συνδυασμό με το αυξανόμενο 
ποσοστό των εμβολιασμών, τα φάρμακα είναι 
πολύ σημαντικά, αφού ο ιός δεν θα εξαφα
νιστεί άμεσα.

Τέσσερα από αυτά τα θεραπευτικά σκευ
άσματα είναι μονοκλωνικά αντισώματα, που 
βρίσκονται ήδη υπό κυλιόμενη αξιολόγηση 
από τον Ευρωπαϊκό Οργανισμό Φαρμάκων. 
Το πέμπτο είναι ένα ανοσοκατασταλτικό, το 
οποίο έχει άδεια κυκλοφορίας, που θα μπο

ρούσε να επεκταθεί, ώστε να συμπεριλάβει τη 
θεραπεία ασθενών με COVID-19.

«Ενώ ο εμβολιασμός εξελίσσεται με αυξα
νόμενη ταχύτητα, ο ιός δεν θα εξαφανιστεί και 
οι ασθενείς θα χρειαστούν ασφαλείς και απο
τελεσματικές θεραπείες για να μειώσουν το 
φορτίο του COVID-19.0 στόχος μας είναι σα
φής, στοχεύουμε να εντοπίσουμε περισσότερα 
υποψήφια μέσα που βρίσκονται υπό ανάπτυξη 
και να εγκρίνουμε τουλάχιστον τρεις νέες θε
ραπείες έως το τέλος του έτους. Αυτή είναι η 
Ευρωπαϊκή Ενωση Υγείας σε δράση», σχολίασε 
η επίτροπος Υγείας, Στέλλα Κυριακίδου.

Στο μεταξύ, από 1 ης Ιουλίου, όλοι οι Ευ
ρωπαίοι θα μπορούν να κινούνται ελεύθερα 
εντός της Ε.Ε. με το ευρωπαϊκό ψηφιακό πι
στοποιητικό. 20 από τις 27 χώρες της Ε.Ε.

το χρησιμοποιούν ήδη, αλλά σε λίγες μέρες 
θα ξεκινήσει η πανευρωπαϊκή εφαρμογή 
του. Ωστόσο, υπάρχει μεγάλη ανησυχία για 
τη μετάλλαξη Δέλτα και αυτό που αναζητεί- 
ται τώρα είναι η λύση στη δύσκολη εξίσωση 
του πώς μπορεί να εφαρμοστεί η ελευθερία 
κινήσεων, αλλά και να μη διαδοθεί ραγδαία 
η ινδική μετάλλαξη.

Η Κομισιόν έστειλε ήδη επιστολή στους 
27 της Ε.Ε., ζητώντας την εφαρμογή του πι
στοποιητικού, αλλά τονίζει και την ανάγκη 
της επαγρύπνησης. Συγκεκριμένα, οι επίτρο
ποι Κυριακίδου, Ρέιντερς και Μπρετόν λένε 
στις χώρες ότι θα πρέπει να διασφαλίζουν 
διευκολύνσεις για πλήρως εμβολιασμένους 
και πολίτες που έχουν αναρρώσει, να άρουν 
τους περιορισμούς για όσους έχουν το ψηφι

ακό πιστοποιητικό και να υιοθετήσουν τους 
επιδημιολογικούς χάρτες του Ευρωπαϊκού 
Οργανισμού Αντιμετώπισης Νόσων (ECDC).

Ωστόσο, οι ίδιοι τονίζουν επίσης την ανά
γκη να παραμείνουν όλα τα κράτη - μέλη σε 
ετοιμότητα για την ινδική μετάλλαξη. Σε πε
ρίπτωση που κάποια χώρα ή κάποια περιοχή 
ανεβάσει ποσοστά κρουσμάτων, ειδικά της ιν
δικής μετάλλαξης, τότε θα πρέπει να ενεργο
ποιείται άμεσα το «φρένο έκτακτης ανάγκης» 
με τη σύμφωνη γνώμη της Κομισιόν. Κάτι που 
σημαίνει πρόσθετα μέτρα και περιορισμούς 
στις συγκεκριμένες περιοχές. Για να μπορέ
σουν όμως τα κρούσματα να παραμείνουν 
χαμηλά το καλοκαίρι, οι διπλωμάτες τονίζουν 
την ανάγκη σεβασμού των συστάσεων της 
Ε.Ε. κυρίως για τους Βρετανούς τουρίστες.
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Προνόμια και πολίτες 
δύο ταχυτήτων...
■ Πώς θα λειτουργούν εστίαση και ψυχαγωγία -Στην Κρήτη από σήμερα 
ο Κικίλιας για μετάλλαξη "Δέλτα" και εμβολιασμούς

Επιμέλεια
Μαρία Αντωνογιαννάκη

Πολίτες δύο ταχυτήτων φαίνεται να δη
μιουργούν οι αποφάσεις των ειδικών και 
της κυβέρνησης μετά τα προνόμια και την 
ελεύθερη είσοδο σε διάφορες δραστη
ριότητες και υπηρεσίες που έρχονται να 
προσφερθούν στους εμβολιασμένους και 
μόνο, αποκλείοντας έτσι τρόπον τινό τους 
ανεμβολίαστους... Το κυβερνητικό σχέδιο 
για μοίρασμα των χώρων ψυχαγωγίας, δια
σκέδασης κ.ο.κ. σε αμιγείς και σε μικτούς 
χώρους παρουσίασε, στις βασικές γραμ
μές του, ο υπουργός Επικράτειας Γιώργος 
Γεραπετρίτης, κατά τη διάρκεια κοινής συ
νέντευξης Τύπου με τον υπουργό Ανάπτυ
ξης, Αδωνι Γεωργιόδη. Όπως τονίστηκε, 
στους αμιγείς χώρους θα έχουν δυνατότη
τα πρόσβασης μόνο όσοι έχουν εμβολια
στεί ή έχουν νοσήσει το τελευταίο 6μηνο, 
διαθέτοντας και το αντίστοιχο πιστοποιη
τικό αντιστοίχως. Στους μικτούς χώρους 
θα έχουν πρόσβαση οι παραπάνω αλλά και 
όσοι δεν έχουν εμβολιαστεί - οι τελευταίοι 
μόνο μετά από rapid ή μοριακό τεστ.

Τ
ο μέτρο αφορά είτε κλειστούςχώρους, είτε α
νοιχτούς χώρους υψηλού συγχρωτισμού. Ό
πως επισήμανε ο υπουργός Επικράτειας, ενα
πόκειται στους επιχειρηματίες ναεπιλέξουνό- 
ποιο μοντέλο θέλουν, με τις αντίστοιχες προϋποθέ
σεις. Είναι επίσης αυτονόητο ότι θα γίνεται έλεγχος 

των πιστοποιητικών στην πρώτη περίπτωση και των 
μέτρων (αποστάσεις) στη δεύτερη. Το νέο αυτό μο
ντέλο λειτουργίας της αγοράς θα τεθεί σε λειτουργί
α απότις 15 Ιουλίου.
Δίνει κίνητρα για τον εμβολιασμό, αφού στους αμι

γείς χώρους αυξάνεται η πληρότητα και φτάνει στο 
85% σε εστιατόρια, κινηματογράφους και θέατρα 
(σε αυτά τα δύο με χρήση μάσκας), ενώ την ίδια ώρα 
η πληρότητα στους μικτούςχώρουςθαείναι 50%. Στο 
85% θα είναι η πληρότητα και για τους αμιγείς υπαί
θριους χώρους καθημένων, ενώ κλιμακωτή είναι η 
ποσόστωση και κάτω του 75% για του μικτούς. Για τα 
κλαμπ και τους υπαίθριους και κλειστούςχώρους δι
ασκέδασης, που θα έχουν ανοίξει εκείνη την περίοδο, 
ηπληρότηταγιατουςαμιγείςχώρουςείναιστο60%,ε- 
νώ αντίστοιχα στους μικτούς φτάνει στο 25%. Τέλος, 
στα γήπεδα (ανοικτά και κλειστά) θα έχουν πρόσβα
ση (με μάσκα) σε ποσοστό 85% μόνο οι εμβολιασμέ
νοι και οι νοσήσαντες, ενώ δε θα επ ιτρέπεται η είσο
δος σε ανεμβολίαστους.
Απόφαση πάρθηκε και για τα πανηγύρια. Αυτά θα 

λειτουργήσουν την πρώτη εβδομάδα του Ιουλίου για 
τις περιφερειακές ενότητες που ο εμβολιασμός θα έ
χει φτάσει πάνωαπότο 50%. Κλείνοντας, ο υπουργός 
Επικράτειας διαβεβαίωσε ότι προσωπικά δεδομένα 
και δικαιώματα πολιτών θα γίνουν απολύτως σεβα
στά. «Η ανάγκη για "χτίσιμο" ανοσίας και επανάκτηση 
των ελευθεριών μας είναι αδήριτη», τόνισε εν κατα- 
κλείδι.

Τι ώρα κλείνουν μπαρ 
και εστιατόρια
Μετάτηνάρσητηςαπαγόρευσης κυκλοφορίας, αλ

λάζει και το ωράριο καταστημάτων της εστίασης, α
φού οι πολίτες θα μπορούν πλέον να μεταβαίνουν 
στα καταστήματαχωρίς να πρέπει να φύγουν κάποια 
συγκεκριμένη ώρα. Πλέον, τα καταστήματα της εστί
ασης (μπαρ, καφέ και εστιατόρια) μπορούν να λει
τουργούν και μετά τη 1:30, καθώς απάτη Δευτέρα 28 
Ιουνίου καταργήθηκε εντελώς η απαγόρευση κυκλο
φορίας. Οι πολίτες βέβαια θα πρέπει να προσέχουν 
και να εφαρμόζουν αυστηρά τα μέτρα προστασίας 
και αποτροπής διασποράς του κορωνοϊού. Σημειώ
νεται πως η λειτουργία των καταστημάτων εστίασης 
επιτρέπεταιμόνοσευπαίθριουςχώρουςκαιπάνταμε

καθ ή μ ε νο υ ς π ελάτες - το υλάχ ιστό ν μ έχρ ι τις 151 ο υλί- 
ουότανθααρχίσουννα ισχύουντα προνόμια γιατους 
εμβολιασμένους.
Από την άλλη, η ανησυχία για τον αριθμό των κρου

σμάτων της μετάλλαξης "Δέλτα" που εντοπίστηκαν 
στην Κρήτη καιη έκτακτη τηλεδιάσκεψη που πραγμα
τοποιήθηκε με τη συμμετοχή του υφυπουργού Πολι
τικής Π ροστασίας καιΔιαχείρισης Κρίσεων Ν. Χαρδα- 
λιά, του καθηγητή Παθολογίας-Λοιμωξιολογίας Σω
τήρη Τσιόρδα, των υφυπουργών παρά τω πρωθυ
πουργό) Άκη Σκέρτσου και Θεόδωρου Λιβάνιου, του 
περιφερειάρχη Κρήτης Στ. Αρναουτάκη, καθώς και 
των δημάρχων του νησιού, κατέδειξαν ως μόνο μέ
τρο την ανάγκη επίσπευσης των εμβολιασμών στους 
κατοίκους του νησιού για την ανάσχεση της διασπο- 
ράςτουιού.
Με αφορμή τις παραπάνω εξελίξεις, μετά από πρω

τοβουλία του δημάρχου Αγίου Νικολάου Αντώνη 
Ζερβού, πραγματοποιήθηκε χθες τηλεδιάσκεψη με 
τους προέδρους των Κοινοτήτων Εμμ. Μασσάρο 
(Κριτσάς), Γιάννη Βάρδα (Καλού Χωριού), Κωστή Κυ- 
βερνητάκη (Βραχασίου) και Γιάννη Δρακωνάκη (Ε- 
λούντας), συνεπικουρούμενων από τους Θωμά Χα- 
ριτάκη (αντιδήμαρχο Κοινωνικών Υπηρεσιών και Ε
θελοντισμού), Ευαγγελία Φανουράκη (εντεταλμέ
νη σύμβουλο Υγείας, Ισότητας, Εθελοντισμού και συ-

ντονίστρια COVID-19 του Δήμου), Μανόλη Λεμπίδη 
(εντεταλμένο σύμβουλο), Γιώργο Λουκάκη (δημοτι
κό σύμβουλο), Βαγγέλη Μαυρικάκη (πρόεδρο ΔΕΥ- 
ΑΑΝ) και Νίκο Αφορδακό (πρόεδρο Συνεταιρισμού 
Κριτσάς), προκειμένου να δοθεί τόσο στους ίδιους, 
αλλά και στους κατοίκους των διαμερισμάτων που 
εκπροσωπούν, η δυνατότητα ενημέρωσης για την α
νάγκη επίσπευσης εμβολιασμών, ιδιαίτερα στις συ
γκεκριμένες κοινότητες, όπου δε λειτουργούν εμβο- 
λιαστικά κέντρα. Μάλιστα, με τη στήριξη και τον π ρο- 
γραμματισμό που είναι σε θέση να παρέχει ο Δήμος, 
δίνεται η δυνατότητα στο εξής- κατόπ ιντηλεφωνικού 
ραντεβού - να επισκεφτεί Κινητή Μονάδα του ΕΟΔΥ 
τοσυγκεκριμένο γεωγραφικόδιαμέρισμα, προκειμέ
νου να εξυπηρετήσει ανθρώπους όλωντων ηλικιών, 
αλλά και αυτούς που δεν μπορούν να μετακινηθούν 
σταλειτουργούνταεμβολιαστικά κέντρα.
Σε σχετική δήλωσή του, ο δήμαρχος Αγίου Νικολά

ου, κ. Αντώνης Ζερβός, ανέφερε ότι «είναι γνωστό ό- 
τιεπιχειρείται μια πολύ μεγάλη προσπάθειατιςτελευ- 
ταίεςμέρεςγιαναπειστούνοικάτοικοιόλωντωνγεω- 
γραφικών διαμερισμάτων της χώρας και να προχω
ρήσουν στον εμβολιασμό, "χτίζοντας" με τον τρόπο 
αυτό "τείχος" προστασίας από τη συγκεκριμένη με
τάλλαξη. Το μόνο όπλο που έχουμε σταχέρια μας σή
μερα είναι ο εμβολιασμός, μιας και δεν έχει βρεθεί α

κόμα φάρμακο που θα είναι ικανό να αντιμετωπίσει 
τη λαίλαπα που έχει ενσκήψει και στη χώρα μας. Ό
πως μας έχει ήδη γνωστοποιηθεί, δίδεται η δυνατό
τητα να υπάρξουν κινητές μονάδες εμβολιασμών, 
που θα λειτουργήσουν οργανωμένα, μιας και η δια
χείριση των εμβολίων υπόκειται σε περιορισμούς 
και θα πρέπει να γίνεται οργανωμένα. Για να βοηθή
σουμε όσο το δυνατόν αποτελεσματικά, ζητήσαμε α
πό τους προέδρουςτων μεγάλων Κοινοτήτων που δε 
λειτουργεί στην περιοχή τους εμβολιαστικό κέντρο 
να συνδράμουνστηνκατεύθυνση αυτή, προκειμένου 
να πειστούν οι άνθρωποι που διστάζουν ή ακόμα αρ- 
νούνται τον εμβολιασμό». Να σημειώσουμε ότι στην 
παραπάνω συνάντηση προτάθηκε από τον δήμαρχο 
Αγίου Νικολάου να ανοίξει ξανά η γραμμή επικοινω
νίας με τους δημότες των παραπάνω περιοχών, πα
ρέχοντας έτσι τη δυνατότητα εκδήλωσης ενδιαφέ
ροντος, ενώ άμεσα η δημοτική Αρχή Αγίου Νικολάου 
θα έρθει σε επικοινωνία με επιχειρηματικές ομάδες 
(ξενοδόχους, εστιάτορες, Εργατικό Κέντρο, Επιμελη
τήριο), στην προσπάθεια που γίνεται πανελλαδικά ώ
στε να ενεργοποιηθεί και να εμβολιαστεί όσο το δυ
νατόν περισσότερος πληθυσμός. Εξάλλου, όπως έ
κανε γνωστόοκ. Ζερβός, σύμφωνα μετά μέχρισήμε- 
ρα καταγεγραμμένα στοιχεία, τόσο στον νομό Λασι- 
θίου, όσο και στον ευρύτερο δήμο του Αγίου Νικολά-
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Στην Κρήτη θα βρεθεί σήμερα ο υπουργός Υγείας Βασίλης Κικίλιας. Στο επίκεντρο 
της επίσκεψής του θα βρεθεί και το νέο επιχειρησιακό σχέδιο για την εμβολιαστική 
κάλυψη απομακρυσμένων περιοχών.

ου, ία ποσοστά εμβολιασμού ξεπερνούν το 
50%, γεγονός που καταδεικνύει ότι ο στόχος 
των 70-75% εμβολιασμένων είναι εφικτός!

Επίσκεψη Κικίλια 
στην Κρήτη
Στην Κρήτη και συγκεκριμένα στο Ηράκλει

ο θα βρεθεί σήμερα ο υπουργός Υγείας Βα
σίλης Κικίλιας, με "φόντο" τα κρούσματα της 
μετάλλαξης "Δέλτα" που έχουν εντοπιστεί 
στο νησί. Στο επίκεντρο της επίσκεψής του 
θα βρεθεί και το νέο επιχειρησιακό σχέδι
ο για την εμβολιαστική κάλυψη απομακρυ
σμένων περιοχών.

Η επίσκεψη γίνεται στο πλαίσιο παρακίνη
σης του πληθυσμού να προχωρήσει στον 
πλήρη εμβολιασμό του, αλλά και για να ε
νημερωθεί για την πρωτοβουλία της 7ης 
Υ.ΠΕ. να λειτουργήσουν ήδη από την τρέ
χουσα εβδομάδα κινητά κλιμάκια εμβολια
σμών που θα μεταβαίνουν στην ενδοχώρα 
και θα πραγματοποιούν κατά τόπους εμβο
λιασμούς. Η παρουσίαση θα γίνει σε αίθου
σα του Πολιτιστικού Συνεδριακού Κέντρου 
του Δήμου Ηρακλείου στις 9 το π ρωί.

Νέα εμβολιαστικά κέντρα
Στο πλαίσιο του Εθνικού Επιχειρησιακού 

Σχεδίου Εμβολιασμών και της επιτάχυνσης 
της υλοποίησης του εμβολιαστικού προ
γράμματος, το υπουργείο Υγείας, τα συναρ- 
μόδια υπουργεία και οι οικείες Υγειονομικές 
Περιφέρειες πρόκειται να υλοποιήσουν επι
χειρησιακό πρόγραμμα γιατην κάλυψη απο
μακρυσμένων ή/και δυσπρόσιτων περιο
χών, ανεξαρτήτως της εμβολιαστικής τους 
κάλυψης. Οι εμβολιασμοί θα διενεργηθούν 
κατά τα χρονικά διαστήματα Δευτέρα 5 Ιου
λίου έως Τρίτη 20 Ιουλίου (α' δόση) και Δευ
τέρα 26 Ιουλίου έως Τρίτη 10 Αυγούστου 
2021 (β'δόση).
Σε κάθε δήμο, καιλαμβάνοντας υπόψη την 

ταυτόχρονη ανάπτυξη εμβολιαστικών ση

μείων σε όλη την Κρήτη, θα αναπτυχθούν 
τρία ή τέσσερα εμβολιαστικά σημεία σε α
ντίστοιχες τοπικές κοινότητες, τα οποία θα 
λειτουργήσουν για σύντομο χρονικό διά
στημα (1-2 ημερών), ανάλογα μετη δήλωση 
πρόθεσης εμβολιασμών από τους πολίτες. 
Η 7η Υγειονομική Περιφέρεια Κρήτης, σε συ
νεργασία με τις μονάδες υγείας αρμοδιότη- 
τάς της και τους αντίστοιχους ιατρικούς συλ
λόγους, θα στελεχώσει τα εν λόγω εμβολι- 
αστικά σημεία, παρέχοντας τα εμβολιαστι- 
κά σκευάσματα και τα απαιτούμενα αναλώ
σιμα.

Για τον Δήμο Κισσάμου, τα σημεία αυτά θα 
είναι: πρώην δημαρχείο Έλους, πρώην δη

μαρχείο Δραπανιά και αίθουσα Συλλόγου 
Γυναικών Πλατάνου. Σύμφωνα με σχετική 
ανακοίνωση, «για να αποφευχθεί η απώλεια 
δόσεων εμβολίων, παρακαλούνται οιδημό- 
τες που επιθυμούν να εμβολιαστούν να δη
λώσουν την πρόθεσή τους στο τηλέφωνο 
28223/40.241 μέχρι 30/6/2021 (σ.σ. σήμε
ρα), ώστε να ενημερωθεί στη συνέχεια η 7η 
Υγειονομική Περιφέρεια Κρήτης».

Σύλληψη δασκάλας
Το δις εξαμαρτείν... για εργαζόμενη σε δη

μοτικό βρεφονηπιακό του δήμου Αρχανών- 
Αστερουσίων,ηοποία καιπάλιαρνήθηκενα 
φορέσει μάσκα. Συγκεκριμένα, η 53χρονη

βρεφονηπιοκόμος φορούσε, σύμφωνα με 
πληροφορίες, ασπίδα και όχι μάσκα όπως 
προβλέπεται, με αποτέλεσμα να της βεβαι
ωθεί π ρόστιμο και να συλληφθεί. Σύμφωνα 
με πληροφορίες, είχε προχωρήσει σε ανά
λογη κίνηση και στο παρελθόν.

Στο Οροπέδιο το κλιμάκιο
Στο πλαίσιο ενίσχυσης της διαδικασί

ας εμβολιασμών πανελλαδικά κατά της 
COVID-19 και μετά από τις πρόσφατες εξε
λίξεις με την εμφάνιση της απειλητικής με
τάλλαξης του ιού ("Δέλτα"), δίνεται η «δυνα
τότητα στουςδημότεςτου ΟροπεδίουΛασι- 
θίου να δηλώσουν συμμετοχή για όποιο εμ
βόλιο επιθυμούν. Οι εμβολιασμοί θα πραγ
ματοποιηθούν από κλιμάκιο του ΕΟΔΥ στο 
Οροπέδιο Λασιθίου, σε σημεία που θα υπο
δειχθούν με νεότερη ενημέρωση. Ωςεκτού- 
του, καλούνται οι πολίτες που ακόμα δεν έ
χουν κλείσειτο ραντεβού τους, να καλέσουν 
στην εξουσιοδοτημένη κοινωνική λειτουρ
γό του Δήμου Οροπεδίου Λασιθίου κ. Κατε
ρίνα Πλατή, στα τηλέφωνα 6974/074.474 
και 28443/40.152, μέχρι και αύριο (σ.σ. σή
μερα) Τετάρτη 30 Ιουνίου, από τις 8:30 π.μ. έ
ως τις 2 μ.μ., ώστε να κλείσουντον εμβολια
σμό τους, είτε με το μονοδοσικό εμβόλιο εί
τε με κάποιο από τα εμβόλια δύο δόσεων», 
αναφέρεται σε ανακοίνωση.
Παράλληλα, έλεγχος ταχείας ανίχνευσης 

αντιγόνου κορωνοϊού (SARS-COV 2) σε πε- 
ζούςθα πραγματοποιηθεί αύριο Πέμπτη 1 /7 
στο Οροπέδιο Λασιθίου. Κλιμάκια του ΕΟΔΥ 
θα βρίσκονται στο Δημαρχείο του Οροπεδί
ου Λασιθίου, στο Τζερμιάδο, κατά τις ώρες 
από 10 το πρωί έως 2 το μεσημέρι. Η προ
σέλευση των πολιτών που επιθυμούν να υ
ποβληθούν στον έλεγχο είναι ελεύθερη. Οι 
προσερχόμενοιθαπρέπειναγνωρίζουντον 
ΑΜΚΑκαιτοναριθμότηλεφώνουτους,στον 
οποίο θα σταλεί από τον ΕΟΔΥ το αποτέλε- 
σματου rapid test.

Η ΕΙΚΟΝΑ ΤΗΣ ΠΑΝΔΗΜΙΑΣ

Αυξημένα τα κρούσματα στην Κρήτη, 22 στο Ηράκλειο
Ανακοινώθηκαν και χθες από τον ΕΟΔΥ τα νέα κρούσματα κορωνοϊού στη χώρα 

μας, τα οποία είναι 605, αριθμός που προκύπτει από τα τεστ που ελέγχθηκαντο τε
λευταίο 24ωρο, τα οποία είναι 45.551. Ειδικότερα, τα νέα εργαστηριακά επιβεβαι
ωμένα κρούσματα της νόσου που καταγράφηκαν τις τελευταίες 24 ώρες και είναι 
605, ενώ τα 43 από αυτά εντοπίζονται στην Κρήτη. Πιο συγκεκριμένα, το τελευταίο 
24ωρο εντοπίζονται 22 νέα κρούσματα στην περιφερειακή ενότητα Ηρακλείου, 17 
στην περιφερειακή ενότητα Ρεθύμνου, 4 στην περιφερειακή ενότητα Χανίων, ενώ 
κανένα δεν εντοπίζεται στην περιφερειακή ενότητα Λασιθίου.

Σύμφωνα με την ανακοίνωση του ΕΟΔΥ, 3 νέα κρούσματα εντοπίστηκαν κατό
πιν ελέγχων στις πύλες εισόδου της χώρας. 0 συνολικός αριθμός των κρουσμά
των ανέρχεται σε 421.829 (ημερήσια μεταβολή +0,1 %), εκ των οποίων 51,2% αφο
ρά άνδρες. Οι νέοι θάνατοι ασθενών με C0VID-19 είναι 13, ενώ από την έναρξη 
της επιδημίας έχουν καταγραφεί συνολικά 12.695 θάνατοι. 0 αριθμός των ασθε
νών που νοσηλεύονται διασωληνωμένοι είναι 204 (65,77. άνδρες).

Το τελευταίο 24ωρο 
εντοπίστηκαν 22 νέα 
κρούσματα στην πε
ριφερειακή ενότητα 
Ηρακλείου, 17 στην 
περιφερειακή ενότη
τα Ρεθύμνου, 4 στην 
περιφερειακή ενότη
τα Χανίων, ενώ κανέ
να δεν εντοπίζεται 
στην περιφερειακή 
ενότητα Λασιθίου.

ΚΡΗΤΗ

Αισθητά 
βελτιωμένη 
“εικόνα”με 
τις νοσηλείες
Αισθητά μειωμένες είναι οινοση- 

λείες κορωνοϊού στα νοσοκομεία 
της Κρήτης, καθώς 21 συμπολί
τες μας (σε σχέση με τους 40 που 
νοσηλεύονταν την προηγούμενη 
εβδομάδα) νοσηλεύονται στις κλι
νικές C0VID και τις κλίνες ΜΕΘ. 
Από τους 21 ασθενείς, οι 12 νο
σηλεύονται σε κλινικές C0VID και 
οι 9 σε Μονάδες Εντατικής θερα
πείας, εκ των οποίων και οι 9 εί
ναι διασωληνωμένοι. Ειδικότερα: 

*ΣτοΠΑΓΝΗνοοηλεύονται6αοθε- 
νείςστηΜΕΘ. όλοιδιαοωληνωμένοι.

* Στο Βενιζέλειο νοσηλεύονται 4 
ασθενείς στην Κλινική C0VID και2 
στη ΜΕΘ, διασωληνωμένοι.

* Στα Χανιά νοσηλεύονται 7 ασθε
νείς στην Κλινική C0VID και 1 στη 
ΜΕΘ, διασωληνωμένος.

* Στο Ρέθυμνο νοσηλεύονται 2 
ασθενείς στην Κλινική C0VID.

* Στον Άγιο Νικόλαο νοσηλεύε
ται 1 ασθενής στην Κλινική C0VID.

Στη Σητεία, την Ιεράπετρα και τη 
Νεάπολη δεν υπάρχει καμία νοση
λεία C0VID.

Ιικό φορτίο
Χθες ανακοινώθηκαν τα αποτε- 

λέσματατωνεργαστηριακών ελέγ
χων του Εθνικού Δικτύου Επιδη
μιολογίας Λυμάτων για την επι- 
δημιολογική επιτήρηση του ιού 
SARS-CoV-2 σε αστικό λύματα, 
το οποίο λειτουργεί υπό τον συ
ντονισμό του ΕΟΔΥ. Τα δείγματα 
προέρχονται από την περιφέρεια 
του Ηρακλείου,τωνΧανίωνκαιτου 
Ρεθύμνου. Ωστόσο, στον Άγιο Νι
κόλαο Λασιθίου εξακολουθεί να 
μην είναι δυνατή η δειγματολη
ψία λόγω βλάβης των δειγματο
ληπτών και συνεπώς δεν μπορούν 
να υπάρξουν αποτελέσματα μέχρι 
την επιδιόρθωσή τους.

Σύμφωνα μετά συμπεράσματατων 
μετρήσεων, την εβδομάδα 21-27 
Ιουνίου μείωοη παρουσίασαν οι 
μετρήσεις της μέσης συγκέντρω- 
σηςτου ιικού φορτίου των αστικών 
λυμάτων στο Ηράκλειο, ενώ στα
θερές ήταν οι μετρήσεις στα Χα
νιά και στο Ρέθυμνο.
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1  Οι εργατοπατέρες καλούν την Alpha να απολύσει
ανεμβολίαστους εργαζόμενους!

Πηγή: ΜΑΚΕΛΕΙΟ Σελ.: 10 Ημερομηνία
έκδοσης:

30-06-2021

Αρθρογράφος: Επιφάνεια
:

359.03 cm² Κυκλοφορία: 6090

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

Οι εργατοπατέρε$ καλούν την Alpha
να απολύσει ανεμβολίασιουε εργαζόμενοί!

Oncus αναφέρουν στην επιστολή tous οι εργαζόμενοι npos tn Διεύθυνση Ανθρωπίνου 
Δυναμικού «Ανταποκρινόμενοι σε ερωτήματα και τοποθετήσει πολλών μελών pas 
σχετικά με την πορεία του εμβολιαστικού προγράμματοε και κυρίωε για την ανησυ
χία tous για την παραπληροφόρηση και tous αρνητέε του εμβολιασμού παρατηρούμε:

Την ώρα που όλοι αγωνιούν και δίνουν μάχη για την καθολική αύξηση των εμβο
λιασμών με στόχο να εξασφαλιστεί η συλλογική ανοσία, δυστυχώε, παρατηρείται η 
διείσδυση σε μερίδα ms Koivcovias, επομένου και σε κάποιουε μεμονωμένουε συ- 
ναδέλφουε pas, των θεωριών συνωμοσίαε, η μυθοπλασία και η παραπληροφόρη
ση κάτι που είναι ορατό otis ακυρώσειε εμβολιασμών και otis αρνητικέε συζητήσει 
στα κοινωνικά δίκτυα. Για όλουε tous παραπάνω λόγουε και κυρίωε για τη διασφά
λιση κανόνων που προστατεύουν την υγεία των συναδέλφων pas. των οικογενειών 
tous και φυσικά των πελατών pas ζητάμε:

Την πλήρη εφαρμογή νομοθετικών διατάξεων με σκοπό να ελαχιστοποιήσουμε τον 
κίνδυνο διασποράε του ιού από ανθρώπουε που δεν αντιλαμβάνονται ή δεν θέλουν 
να κατανοήσουν πόσο μεγάλο κακό μπορεί να προκαλέσουν».

Σύλλογος προσωπικού της Alpha Bank

0 Σύλλογικ του προσωπικού m Alpha Bank, 
με επιστολή του στπ Αιεύθυνσπ Ανθρωπίνου 
Δυναμικού, ζητά οπό τπν τράπεζα να 
προτείνει... τον πλήρη εμβολιασμό όλων των 
εργαζομένων σε αυτή και να προχωρήσει 
στην «απομόνωση» των αρνητών του 
εμβολιασμού!
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1  Αποδεικνύονται λίγες οι 3 δισεκατομμύρια δόσεις
Πηγή: ΑΥΓΗ Σελ.: 15-17 Ημερομηνία

έκδοσης:
30-06-2021

Αρθρογράφος: Επιφάνεια
:

1139.03
cm²

Κυκλοφορία: 950

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

Αποδεικνύονται λίγες οι 
3 δισεκατομμύρια δόσεις
Χαμηλά τα ποσοστά των 
εμβολιασμών σε φτωχές αλλά 
και ανεπτυγμένες χώρες

ΐι -
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1  Αποδεικνύονται λίγες οι 3 δισεκατομμύρια δόσεις
Πηγή: ΑΥΓΗ Σελ.: 15-17 Ημερομηνία

έκδοσης:
30-06-2021

C
ov

id
-1

9

Τελικά οι τρία δισεκατομμύ 
δόσεις αποδεικνύονται λίγ
Χαμηλά ία ποσοστά ίων εμβολιασμών σε φτωχές αλλά και ανεπτυγμένες χώρες. Στα lockdown επέστρεψε 
μετάλλαξης Δέλτα. Μάσκες στους εσωτερικούς χώρους για όλους συνιστούν υγειονομικοί αξιωματούχοι

Δύσκολος 
ο στόχος 

της συλλογικής 
ανοσίας, 

παραδέχεται η 
Μόσχα, που 

αναγνώρισε πως 
δεν θα μπορέσει να 
εμβολιάσει το 60% 

του πληθυσμού 
κατά του 

κορωνοϊού έως το 
φθινόπωρο

Του
ΜΙΧΑΛΗ ΤΡΙΚΚΑ

Β
ραδύτερος από τον ρυθμό 
εξάπλωσης της πανδη
μίας και της πολύ περισ
σότερο μεταδοτικής με
τάλλαξης Δέλτα αποδεικνύεται ο 
ρυθμός εμβολιασμών παγκοσμίως. 

Χαρακτηριστικό παράδειγμα η Αυ
στραλία, που επιστρέφει στα δραστι
κά περιοριστικά μέτρα καθώς λιγό
τερο από το 5% του πληθυσμού της 
χώρας έχει εμβολιαστεί πλήρως.

Περισσότερες από τρία δισεκα
τομμύρια δόσεις εμβολίων κατά της 
Covid έχουν χορηγηθεί μέχρι σήμε
ρα σε όλο τον κόσμο, σύμφωνα με 
καταμέτρηση του Γαλλικού Πρακτο
ρείου. Περίπου το 40% των δόσεων 
που έχουν χορηγηθεί στον κόσμο 
έχουν γίνει στην Κίνα (1,2 δισεκα
τομμύρια), ενώ ακολουθούν με με
γάλη διαφορά η Ινδία (329 εκατομ
μύρια) και οι ΗΠΑ (324 εκατομμύ
ρια). Σε σύγκριση, ωστόσο, με τον 
πληθυσμό τους, στην παγκόσμια κα
τάταξη προηγούνται χώρες της Μέ
σης Ανατολής, όπως τα Ηνωμένα 
Αραβικά Εμιράτα (153 δόσεις για 
100 κατοίκους), το Μπαχρέιν (124) 
και το Ισραήλ (124).

Όσον αφορά την Ευρωπαϊκή

Ένωση, εκτιμάται ότι έχουν χορηγη
θεί μέχρι τώρα 357 εκατομμύρια δό
σεις, ενώ το 32% των κατοίκων των 
κρατών - μελών έχουν εμβολιαστεί 
πλήρως. Η Μάλτα, η μικρότερη 
χώρα της Ε.Ε., είναι μακράν η πλέον 
προχωρημένη, με πάνω από το 7 0% 
του πληθυσμού της να είναι πλήρως 
εμβολιασμένο. Οι πολυπληθέστερες 
χώρες της Ε.Ε. -Γερμανία, Γαλλία, 
Ιταλία, Ισπανία- κινούνται γύρω από 
τον μέσο όρο, με περίπου το ένα τρίτο 
του πληθυσμού τους να έχει εμβο
λιαστεί πλήρως. Αν και η πλειονότη
τα των φτωχών χωρών έχει ξεκινήσει 
τους εμβολιασμούς, κυρίως χάρη 
στον μηχανισμό Covax, ο εμβολια
σμός κατά της Covid συνεχίζει να χα
ρακτηρίζεται από μεγάλες ανισότη
τες: οι χώρες «αυξημένου εισοδήμα
τος» (όπως ορίζονται από την Πα
γκόσμια Τράπεζα) έχουν χορηγήσει 
κατά μέσο όρο 7 9 δόσεις για 100 κα
τοίκους, συγκριτικά με μία μόνο 
δόση στις χώρες «χαμηλού εισοδή
ματος». Το πρόβλημα δεν αφορά 
όμως μόνο τις φτωχές χώρες, καθώς 
η Αυστραλία, μία από τις πλουσιότε
ρες χώρες στον κόσμο όσον αφορά 
το κατακεφαλήν ΑΕΠ, επέστρεψε 
χθες στα lockdown εξαιτίας του εξαι
ρετικά χαμηλού ποσοστού εμβολια
σμών. Η επαρχία Κουίνσλαντ επέβα

λε χθες τριήμερο lockdown στην 
πρωτεύουσά της, το Μπρισμπέιν, 
ακολουθώντας έτσι το παράδειγμα 
γειτονικών της επαρχιών. Η επαρχία 
της Δυτικής Αυστραλίας έλαβε πα
ρόμοια μέτρα για το Περθ μία ημέρα 
νωρίτερα, ενώ είχε προηγηθεί η επι
βολή τετραήμερης καραντίνας σε 
Σίδνεϊ και Ντάρβιν. Στην Ευρώπη, τα 
προβλήματα στη διαδικασία μαζικών 
εμβολιασμών ανάγκασαν χθες την 
κυβέρνηση της Πολωνίας να ανα

κοινώσει ότι εξετάζει τη λύση του 
υποχρεωτικού εμβολιασμού των 
πλέον ευάλωτων ομάδων. Μόλις το 
ένα τρίτο των κατοίκων της χώρας 
έχει εμβολιαστεί πλήρως μέχρι στιγ
μής, με τις αρχές να μην κρύβουν 
πλέον τις δυσκολίες που συναντούν 
για να πείσουν όσους εξακολουθούν 
να αρνούνται να εμβολιαστούν.

«Δυστυχοός, έχουμε την εντύπωση 
ότι φτάσαμε σε ταβάνι - είναι δύσκο
λο να πείσουμε όσους δεν έχουν πει-

+200
δια. ευρώ για τους πλούσιους 
Αυστριακούς
Περισσότερο από έναν χρόνο μετά την έναρξη της πανδημίας, οι 
100 πλουσιότεροι Αυστριακοί αύξησαν σημαντικά τον πλούτο τους, 
που τώρα είναι πάνω από 200 δισεκατομμύρια ευρώ, 
αντιστοιχώντας σχεδόν στο 10% όλων των περιουσιακών 
στοιχείων στην Αυστρία, σημειώνει το αυστριακό οικονομικό 
περιοδικό Trend. Σε ανάλογη έρευνα του περιοδικού το 2019, η 
περιουσία των 100 πλουσιότερων Αυστριακών ανερχόταν το 2018 
σε 170 δισεκατομμύρια ευρώ, ποσό που αντιστοιχούσε στο 24% 
της συνολικής περιουσίας του πληθυσμού των 8,9 εκατομμυρίων 
κατοίκων της Αυστρίας.
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1  Αποδεικνύονται λίγες οι 3 δισεκατομμύρια δόσεις
Πηγή: ΑΥΓΗ Σελ.: 15-17 Ημερομηνία

έκδοσης:
30-06-2021

ρια
ες
η Αυστραλία λόγω ιης 
στο Λος Άντζελες

σθεί διότι όλα τα επιχειρήματα και 
άλλα είδη ενεργειών έχουν ήδη χρη - 
σιμοποιηθεί» δήλωσε ο Πολωνός 
υπουργός Υγείας Άνταμ Νιτζέλσκι 
στο ραδιοφωνικό δίκτυο Radio Plus. 
Δυσκολίες αντιμετωπίζουν όμως 
ακόμη και χώρες που παράγουν εμ
βόλια, όπως η Ρωσία. Η Μόσχα ανα
γνώρισε χθες πως δεν θα μπορέσει 
να εμβολιάσει το 60% του πληθυ
σμού κατά του κορωνοϊού έως το 
φθινόπωρο, μεταθέτοντας έτσι χρο
νικά τον στόχο που είχε θέσει για την 
επίτευξη συλλογικής ανοσίας. Ακό
μη μια ευρωπαϊκή χώρα, η Ολλαν
δία, ανακοίνωνε παράλληλα χθες ότι 
θα χορηγήσει εμβόλια καιγια τα παι
διά 12 έως 17 ετών σε μια προσπά
θεια να ανακόψει την ταχεία διάδο
ση της μετάλλαξης Δέλτα του κορω- 
νοϊού. Στη Γαλλία, οι αρχέςαναγνώ- 
ρισα ν χθες ότι το 2 0% των κρουσμά
των της Covid-19 στη χώρα οφείλε
ται στη νέα μετάλλαξη.

Τέλος, στις ΗΠΑ, υγειονομικοί 
αξιωματούχοι στο Λος Άντζελες συ
νέστησαν στους πολίτες να φορούν 
μάσκα στους εσωτερικούς δημόσι
ους χώρους ανεξαρτήτως αν έχουν 
εμβολιαστεί κατά της Covid-19, 
λόγω της αύξησης των κρουσμάτων 
που οφείλονται στο παραλλαγμένο 
στέλεχος Δέλτα του κορωνοϊού.
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1  Εντάσσουν τους ιδιώτες στο Αττικό
Πηγή: ΑΥΓΗ Σελ.: 13 Ημερομηνία

έκδοσης:
30-06-2021

Αρθρογράφος: Επιφάνεια
:

221.82 cm² Κυκλοφορία: 950

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

Ρίζος στην ΑΥΓΗ

Εντάσσουν 
τους ιδιώτες 
στο Αττικό
Σε πλήρη εφαρμογή βρίσκεται το σχέδιο 
της κυβέρνησης για τη διάλυση του ΕΣΥ, όπως 
αποκαλύπτεται από τον «παρασκηνιακό, 
υπόγειο και αντιδημοκρατικό τρόπο» που 
επιχειρείται η αλλαγή φυσιογνωμίας του 
νοσοκομείου Αττικόν, σύμφωνα με το 
σωματείο εργαζομένων του νοσοκομείου.

Ο πρόεδρος του σωματείου εργαζομένων 
Μιχάλης Ρίζος, μιλώντας στην ΑΥΓΗ, 
επεσήμανε ότι η κυβέρνηση, με μοχλό το 
πανεπιστήμιο, επιχειρεί να αλλάξει τον 
χαρακτήρα του νοσοκομείου με τη σύμπραξη 
δημόσιου και ιδιωτικού τομέα. «Από 
νοσοκομείο που ανήκει αποκλειστικά στο ΕΣΥ 
και προσφέρει δημόσια και δωρεάν 
περίθαλψη θέλουν να έχουν πόρους και από 
τον ιδιωτικό τομέα» αναφέρει ο Μ. Ρίζος.

Παράλληλα, σχεδιάζουν το Δ.Σ. του 
νοσοκομείου να ορίζεται από το πανεπιστήμιο. 
Μάλιστα, όπως αποκαλύπτει στην ΑΥΓΗ ο 
πρόεδρος των εργαζομένων, ήδη έχουν 
φτιάξει ένα άτυπο σώμα διευθυντών κλινικών 
από ακαδημαϊκούς, οι οποίοι έχουν 
παραγκωνίσει το επιστημονικό συμβούλιο. Την 
ίδια ώρα, στέλνουν νοσηλευτές του Αττικόν 
στα νησιά για εμβολιασμούς, αντί να φτιάξουν 
πρωτοβάθμιες δομές.

Σύμφωνα με τον Μ. Ρίζο, το ΕΣΥ κουβαλάει 
αμαρτίες της μνημονιακής περιόδου και της 
θητείας του Ανδρέα Λοβέρδου στο υπουργείο 
Υγείας. «Οι εργαζόμενοι θέλουν να 
διορθώσουν την κατάσταση με την ενίσχυση 
του δημόσιου χαρακτήρα, ενώ η κυβέρνηση 
με τη μεγαλύτερη εμπλοκή των 
επιχειρήσεων».

«Μέσα στους οργανισμούς 
συμπεριλαμβάνεται όλη η πολιτική της 
κυβέρνησης» δηλώνει ο Μ. Ρίζος και 
καταλήγει: «Από τη στιγμή που ο Μητσοτάκης 
λέει ότι οι μεταρρυθμίσεις δεν κάνουν 
διακοπές, όλα μπορούν να συμβούν»...
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2656.06
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Κυκλοφορία: 950

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

Πανδημία

Κύματα αντιδράσεων 
για τα νέα μέτρα
Η κυβέρνηση δρομολογεί 
πολίτες κι επιχειρήσεις 
δύο ταχυτήτων.

Επιστροφή στα γήπεδα.
Ο Μαρινάκης ανακοίνωσε, 
η κυβέρνηση υπέγραψε
σελίδες 10-13,
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Το μπαλάκι σε επιχειρήσεις 
και πελάτες

Η κυβέρνηση 
«πετάει 

ίο μπαλάκι» 
στους επιχει

ρηματίες, 
καθώς 

θα πρέπει 
να δηλώσουν 

αν τα κατα- 
στήματά τους 

θα ανήκουν 
στους αμιγείς 

χώρους 
π στους 

μεικτούς!

Του
ΚΩΣΤΑ
ΣΑΒΒΟΠΟΥΛΟΥ

Π
ολίτες και επιχειρήσεις 
δύο ταχυτήτων δρομολο
γεί η κυβέρνηση με την 
καθιέρωση των περιλάλη
των «διευκολύνσεων» στους εμβο

λιασμένους και τον διαχωρισμό των 
χώρων ψυχαγωγίας και συναθροί
σεων (κινηματογραφικές αίθουσες, 
θέατρα, εστιατόρια, καφέ).

Οι Γιώργος Γεραπετρίτης και 
Άδωνις Γεωργιάδης ανακοίνωσαν 

ότι στους αμιγείς χώρους θα έχουν 
δυνατότητα πρόσβασης όσοι έχουν 
ανοσία, έχουν δηλαδή περάσει 14 
ημέρες από τη δεύτερη δόση του εμ
βολίου ή του μονοδοσικού εμβολί
ου ή έχουν νοσήσει από κορωνοίο 
το τελευταίο εξάμηνο. Θα προβλέ- 
πεται 85% πληρότητα παντού πλην 
των κέντρων διασκέδασης (60%), 
ενώ καθίσταται υποχρεωτική η χρή
ση μάσκας μόνο σε κλειστά θέατρα 
και σινεμά. Οι ανήλικοι προσέρχο
νται με δήλωση self test.

Στους μεικτούς χώρους, εκτός 
από τους πλήρως εμβολιασμένους, 
αποκτούν δικαίωμα πρόσβασης και 
οι ανεμβολίαστοι προσκομίζοντας 
rapid ή μοριακό τεστ ανίχνευσης 
της Covid-19 με αρνητικό αποτέλε
σμα 48 ωρών. Η χρήση μάσκας κα-

Επενδύουν στο διχασμό
σε εμβολιασμένουςΣΥΡΙΖΑ: «Αυτή τη φορά 

και ανεμβολίαστους»

«Αφού ο κ. Μητοοτάκης σπα- 
τάλησε δεκάδες εκατομμύρια δή
θεν για καμπάνια ενημέρωσης 
και αφού με ευθύνη της κυβέρ
νησής του στα τέλη Ιουνίου, αντί 
για 70% των πολιτών, όπως υπο
σχόταν, έχει εμβολιαστεί μόλις το 
35% του πληθυσμού και ο ρυθ
μός εμβολιασμού φαίνεται ότι 
επιβραδύνεται, τώρα επενδύει 
και πάλι στον διχασμό» τονίζει η 
αξιωματική αντιπολίτευση για ης 
χθεσινές ανακοινώσεις των 
Γιώργου Γεραπετρίτη - Άδωνι 
Γεωργιάδη.

Ο ΣΥΡΙΖΑ - Π.Σ. εγκαλεί τον 
πρωθυπουργό διότι «διχάζει και 
πάλι την κοινωνία, αυτή τη φορά 
σε εμβολιασμένους και ανεμβο
λίαστους, λες και η συντριπτική 
πλειοψηφία των πολιτών τόσους 
μήνες μπορούσαν αλλά δεν θέλη
σαν να εμβολιαστούν».

Στηλιτεύει δε το γεγονός ότι «πε
τάει το μπαλάκι στους επιχειρημα
τίες της εστίασης, που καλούνται 
πάλι με ‘ατομική ευθύνη’ να βγά

λουν μόνοι τους τα κάστανα από τη 
φωτιά και να καλύψουν την κυβερ
νητική αποτυχία». Τέλος, η Κου- 
μουνδούρου καλεί «όλους τους πο
λίτες να αγνοήσουν τις παλινωδίες, 
τον διχασμό και την εξευτελιστική 
κοροϊδία της κυβέρνησης και να εμ
βολιαστούν».

Βιτριολικά tweets
Επιπλέον, νέο σεισμό προκα- 

λούν στα κοινωνικά δίκτυα οι ανα
κοινώσεις της κυβέρνησης. Οι 
χρήστες του Twitter ξεδίπλωσαν 
την έμπνευσή τους με καυστικό 
τρόπο αναρτώντας μεταξύ άλλων: 
« Διαχωρισμός στην καφετέρια και 
το εστιατόριο, αλλά στον γυρισμό 
ο ένας πάνω στον άλλο στο ίδιο βα
γόνι», «Φαντάζομαι οι εμβολια
σμένοι θα μπαίνουν και σε ξεχωρι
στά ΜΜΜ;... μπα αυτό θέλει λε
φτά», «Στις τράπεζες π.χ. πώς θα 
μπαίνουν όλοι μαζί; 8-11 οι εμβο
λιασμένοι και 11 -2 οι ανεμβολία- 
στοι ξέρω γω;».

θίσταται υποχρεωτική. Η πληρότη- 
τά τους κυμαίνεται από 25% έως 
75%, ανάλογα με τον βαθμό επικιν- 
δυνότητας της συνάθροισης.

Στις κερκίδες των ανοιχτών και 
των κλειστών γηπέδων -θα λειτουρ
γούν με μέγιστη κάλυψη στο 85% 
της συνολικής τους χωρητικότητας - 
επιστρέφουν μόνο οι εμβολιασμένοι 
πολίτες, ενώ ο Άδωνις Γεωργιάδης 
έσπευσε να συγχαρεί την Π ΑΕ Ολυ
μπιακός για την πρόσφατη σχετική 
ανακοίνωση της!

Η ευθύνη
στους επιχειρηματίες

Η τακτική του διαχωρισμού στην 
αγορά και την ψυχαγωγία θα τεθεί σε 
λειτουργία από τις 15 Ιουλίου, πλην 
των κλειστών κινηματογράφων, που 
επαναλειτουργούν από την 1 η Ιουλί
ου.

Η κυβέρνηση «πετάει το μπαλά
κι» στους επιχειρηματίες των κα
ταστημάτων καθώς θα πρέπει να 
δηλώσουν μέχρι τότε αν τα κατα- 
στήματά τους θα ανήκουν στους 
αμιγείς χώρους ή στους μεικτούς. 
Η δήλωσή αυτή, σύμφωνα με τα 
όσα ανακοινώθηκαν, θα γίνεται 
σε ειδική πλατφόρμα του υπ. Ψη
φιακής Διακυβέρνησης και υπο
χρεωτικά θα πρέπει να φέρουν την 
αντίστοιχη σήμανση στην είσοδό 
τους.
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«Είναι αυτονόητο ότι θα γίνε
ται έλεγχος των πιστοποιητικών 
εμβολιασμών στην πρώτη περί
πτωση και των μέτρων (σ.σ.: 
αποστάσεις) στη δεύτερη» ση
μείωσε ο υπουργός Επικράτειας. 
Δεν έχει ωστόσο διευκρινιστεί τι 
θα ισχύσει για τους πολίτες που 
βρίσκονται μεταξύ δύο δόσεων 
εμβολίων, πόσα τεστ θα πρέπει 
να κάνει κάθε πολίτης και πόσο 
τακτικά αλλά και ποιος θα καλύ
ψει το κόστος των μοριακών και 
rapid test.

Το μήνυμα ότι «όλα τα ανωτέ
ρω θα γίνουν με πλήρη σεβασμό 
στη νομοθεσία που αφορά την 
προστασία προσωπικών δεδο
μένων και στα δικαιώματα όλων 
των πολιτών» επιχείρησε να 
στείλει ο Γ. Γεραπετρίτης, χωρίς 
ωστόσο να προβεί σε περαιτέρω 
διευκρινήσεις. Στη σκιά δε της 
προσφοράς δωροκάρτας ύψους 
150 ευρώ στους νέους έως 25 
ετών -με... αντάλλαγμα μία δόση 
εμβολίου- προέταξε την «ανά
γκη να χτίσουμε το τείχος ανο
σίας και να ανακτήσουμε τις 
ελευθερίες μας»...

Αναλυτικό ρεπορτάζ 
για τα γήπεδα στη σελ. 30.

Αντιδρούν 
οι επιχειρηματίες 
της εστίασης
Αύξηση λειτουργικών εξόδων, 
επιβάρυνση για τις οικογένειες 
και «διαχωρισμό» των πολιτών 
βλέπουν οι επιχειρηματίες 
στα μέτρα της κυβέρνησης

Της
ΚΑΤΕΡΙΝΑΣ ΜΠΡΕΓΙΑΝΝΗ

Αντιδρούν οι επιχειρηματίες της εστίαοης στην 
έμπνευση της κυβέρνησης να τους μετατρέψει σε υγει
ονομικούς «ελεγκτές», καθώς, μετά και τις επίσημες 
ανακοινώσεις, τους πετάει το μπαλάκι για τον έλεγχο 
των πιστοποιητικών των πελατών τους.

«Δεν είναι δική μου δουλειά να ελέγχω τους πελάτες 
κατά την είσοδό τους στο μαγαζί» δήλωσε ο σεφ Λευ- 
τέρης Λαζάρου (ΑΝΤΙ). Ασκώντας κριτική στις κυ
βερνητικές εξαγγελίες, υποστήριξε πως «στην Ελλάδα 
τα εύκολα τα κάνουμε δύσκολα. Αντί να δημιουργή
σουμε μηχανήματα καθαρισμού αέρα και να νιώσουν 
ασφαλείς όλοι, εμείς ζητάμε ταυτότητα και κοινωνικά 
φρονήματα στην πόρτα. Αυτά τα πράγματα δεν μπο
ρούν να γίνουν».

Τον αιφνιδιασμό του κόσμου της εστίασης εξέφρασε 
ο σεφ Δημήτρης Σκαρμούτσος υπογραμμίζοντας την 
ανάγκη περαιτέρω διευκρινίσεων διότι υπάρχουν κενά 
και αοριστίες. «Θα μπορούσαν να βρεθούν άλλα μέτρα 
που δεν θα ανακάτευαν για ακόμα μια φορά την εστία
ση» ανέφερε μεταξύ άλλων (ΕΡΤ1).

Ωστόσο, η απάντηση του υπουργού Ανάπτυξης Άδ. 
Γεωργιάδη σε όσους αντιδρούν ήταν χαρακτηριστική 
του κυνισμού του: «Όποιος καταστηματάρχης δεν μπο
ρεί να κάνει αυτή τη δουλειά θα έχει λιγότερο κόσμο στο 
μαγαζί του» (ΑΝΤΙ).

Τον αιφνιδιασμό των καταστηματαρχών δεν έκρυψε 
ο γενικός διευθυντής της Ελληνικής Ένωσης Επιχει
ρήσεων Οργανωμένης Εστίασης Γιάννης Λιάρος 
(insider.gr) θέτοντας, εκτός από το πρακτικό κομμάτι 
του διαχωρισμού, και το ηθικό, «καθώς οι επιχειρήσεις 
καλούνται να κάνουν μια επιλογή σε ποια από τις δύο 
κατηγορίες θα ενταχθούν, επιλέγοντας ουσιαστικά και 
ποιους πελάτες θα υποδεχθούν».

Στην επιπλέον επιβάρυνση των οικογενειών για την 
έξοδό τους σε μεικτούς χώρους με το κόστος των self 
tests για τα παιδιά αναφέρθηκε ο πρόεδρος της Γενικής 
Συνομοσπονδίας Επαγγελματιών Βιοτεχνών Εμπόρων 
(ΓΣΕΒΕΕ) Γιώργος Καββαθάς (newsit.gr), τονίζοντας 
ότι η πληρότητα του 50% στους μεικτούς χώρους θα 
επιφέρει κόστος για τη συντήρηση της επιχείρησης. 
Πρόσθεσε ότι αρχικά βλέπει θετικά το δικαίωμα της επι
λογής ως μια διέξοδο σε επιχειρήσεις που δεν διαθέτουν 
εξωτερικούς χώρους, ωστόσο επιφυλάχθηκε για την 
πρακτική εφαρμογή των μέτρων.

Άκρως προβληματικά και μη εφαρμόσιμα χαρακτη
ρίζουν οι εστιάτορες της Θεσσαλονίκης τα μέτρα που 
ανακοίνωσε η κυβέρνηση για την εστίαση. Όπως εξη
γούν, αν επιλέξουν η επιχείρησή τους να δέχεται τους 
πάντες, θα πρέπει να προσλάβουν τουλάχιστον δύο άτο
μα για να ελέγχουν τα σχετικά έγγραφα των πελατών, 
ενώ οι μη εμβολιασμένοι θα πρέπει να ξοδεύουν περισ
σότερα χρήματα για τα απαιτούμενα τεστ από αυτά που 
θα ξοδέψουν σε ένα εστιατόριο, μπαρ, καφέ.
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Υγειονομικά επικίνδυνα 
τα προνόμια
Με καθυστέρηση προχωρά στους κατ’ οίκον εμβολιασμούς η κυβέρνηση με νομοθετική ρύθμιση 
που προβλέπει αμοιβή για τους ιδιώτες γιατρούς που θα συμμετέχουν στο πρόγραμμα.
Οι ανασφάλιστοι πολίτες θα πληρώνουν από την τσέπη τους

Του
ΑΝΤΩΝΗ

ΡΑΥΤΟΠΟΥΛΟΥ Α
ντιδράσεις στην επιστη
μονική κοινότητα έχουν 
προκαλέσει οι αποφά
σεις της κυβέρνησης για 
το φιλοδώρημα των 150 ευρώ στους 
νέους ηλικίας 18-24 ετών που θα εμ

βολιαστούν, αλλά και ο διαχωρι
σμός πολιτών και επιχειρήσεων σε 
δύο ταχύτητες.

Η καθηγήτρια Επιδημιολογίας 
του ΕΚΠΑ Αθηνά Λινού μιλώντας 
σε πρωινή ενημερωτική εκπομπή 
εξέφρασε τους προβληματισμούς 
της, καθώς η κυβέρνηση επέλεξε να 
δώσει κίνητρο στους πολίτες που 
έχουν κάνει μόνο μία δόση εμβολί
ου, η οποία δεν προστατεύει παρα
πάνω από 30%, για όσα στελέχη προ
στατεύει. «Θα ήθελα να περιμένου
με, να δώσουμε αυτά τα χρήματα στα 
παιδιά 15 ημέρες μετά τη δεύτερη 
δόση. Να απολαύσουν τις διακοπές 
τους, αλλά αργότερα. Δεν είναι μόνο

θέμα διακοπών. Είναι αρκετά χρή
ματα, που μπορούν να αξιοποιηθούν 
σε πολιτιστικές εκδηλώσεις» δηλώ
νει χαρακτηριστικά η Αθ. Λινού.

Παράλληλα, τόνισε ότι είναι επι
κίνδυνο «να ενθαρρύνουμε τα παι
διά να απολαύσουν πράγματα στις 
διακοπές τους χωρίς να είναι ασφα
λή», ενώ υπενθύμισε ότι στη Βρετα
νία η Πολιτεία επέλεξε να έχει επαρ
κή εμβόλια για την πρώτη δόση και 
να χορηγήσει δεύτερη δόση αργότε
ρα από τις οκτώ εβδομάδες, αλλά 
τους πρόλαβε η εξάπλωση της με
τάλλαξης Δέλτα.

Επίσης ο καθηγητής Πνευμονο- 
λογίας Νίκος Τζανάκης σημείωσε 
ότι είναι πιθανό, εξαιτίας του προνο
μίου, κάποιοι να καθυστερήσουν να 
εμβολιαστούν, περιμένοντας ανάλο
γη πριμοδότηση.

Από την πλευρά του, ο καθηγητής 
Μικροβιολογίας του Πανεπιστημί

ου Δυτικής Αττικής Αλκιβιάδης Βα- 
τόπουλος δήλωσε ότι το βασικό κί
νητρο θα έπρεπε να είναι η προστα
σία των πολιτών από τον ιό και η επι
στροφή στην κανονικότητα, αλλά ο 
εμβολιασμός στη χώρα είναι ακόμα 
σε πολύ χαμηλά επίπεδα.

Πλήθος αντιφάσεων 
επισημαίνει η ΠΟΕΔΗΝ

Επίθεση στην κυβέρνηση για τις 
αποφάσεις της εξαπολύει και ο πρό
εδρος της ΠΟΕΔΗΝ Μιχάλης Γιαν- 
νάκος, ο οποίος τονίζει ότι τα στελέ
χη του Μαξίμου προσπαθούν να 
αποποιηθούν των ευθυνών τους για 
τη χαμηλή εμβολιαστική κάλυψη και 
τη μεγάλη μείωση των ραντεβού για 
νέους εμβολιασμούς.

Σύμφωνα με τον Μ. Γιαννάκο, η 
απόφαση της Επιτροπής Βιοηθικής, 
η οποία φρέναρε τους υποχρεωτι
κούς εμβολιασμούς, ανάγκασε την

κυβέρνηση να στραφεί στα προνό
μια. Ωστόσο το παράδοξο είναι ότι 
δίδονται την επόμενη ημέρα της 
πρώτης δόσης, όταν ο οργανισμός 
δεν έχει αναπτύξει αντισώματα. «Η 
αγωγή υγείας είναι μάθημα, στάση 
ζωής. Δεν εξαγοράζεται με 150 
ευρώ» δηλώνειχαρακτηριστικά ο Μ. 
Γιαννάκος.

Μάλιστα ο πρόεδρος της ΠΟΕ
ΔΗΝ θέτει το ζήτημα των συνταγ
ματικών δικαιωμάτων. «Ο μαγαζά
τορας ή ο σερβιτόρος θα υπεισέρ
χεται σε προσωπικά ιατρικά δεδο
μένα; Ο πολίτης που δεν εμβολιά
ζεται με ιατρική εντολή δεν θα μπο
ρεί να μπει στο κατάστημα με μέτρα 
προστασίας; Ένας ανεμβολίαστος 
που απαγορεύεται να πάει σε τα
βέρνα θα επιτρέπεται την ίδια ώρα 
να ταξιδεύει, να πηγαίνει σχολείο, 
να μπαίνει σε μέσα μαζικής μετα
φοράς, να πηγαίνει στη δουλειά
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του; Τους ανεμβολίαστους θα τους 
κλειδώσουμε στο σπίτι τους;» διε- 
ρωτάται ο Μ. Γιαννάκος.

Όπως επισημαίνει ο πρόεδρος της 
ΠΟΕΔΗΝ, η λύση για την αύξηση 
των εμβολιασμών είναι η πειθώ, η 
σωστή ενημέρωση και η διόρθωση 
των λαθών στον σχεδίασμά.

Κατόπιν εορτής ο κατ’ οίκον 
εμβολιασμός, με το αζημίωτο

Μετά από μήνες καθυστέρησης η 
κυβέρνηση έφερε χθες στη Βουλή 
νομοθετική ρύθμιση που προβλέπει 
τους κατ’ οίκον εμβολιασμούς από 
μέσα Ιουλίου για πολίτες με κινητι
κά προβλήματα οι οποίοι αδυνατούν 
να προσέλθουν στα εμβολιαστικά 
κέντρα.

Ο εμβολιασμός θα γίνει με το μο- 
νοδοσικό εμβόλιο της Johnson &; 
Johnson, ενώ οι κατηγορίες των εμ
βολιασμένων θα είναι οι πολίτες

που δεν μπορούν να μετακινηθούν 
και οι πολίτες που μπορούν να με
ταβούν στο πλησιέστερο ιδιωτικό 
ιατρείο.

Στην επιχείρηση θα συμβάλουν 
ιδιώτες ιατροί, ωστόσο θα το κάνουν 
με το αζημίωτο... Συγκεκριμένα, οι 
ιδιώτες ιατροί θα αποζημιώνονται 
με 20 ευρώ ανά πολίτη, εκτός αν ο 
εμβολιασμός πραγματοποιηθεί στο 
ιατρείο τους, με το ποσό να πέφτει 
στα 3 ευρώ. Στην περίπτωση που ο 
πολίτης είναι ασφαλισμένος, τα έξο
δα θα καλύπτονται από το κράτος, 
ωστόσο, αν δεν είναι, θα πρέπει να 
βάλει το... χέρι στην τσέπη!

Και όλα αυτά για μια διαδικασία 
που θα έπρεπε ήδη να έχει ξεκινήσει, 
όπως επίσης και να είναι δωρεάν, 
καθώς οι συγκεκριμένοι πολίτες 
αδυνατούν εκ των πραγμάτων να 
επισκεφθούν εμβολιαστικό κέντρο 
και δεν έχουν άλλη επιλογή.
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